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Voor inwoners van Zegveld 

en de Meije

De Berichtgever

Het was dinsdagmiddag 18 maart jl. 
een drukte van belang bij Gasterij De 
Milandhof. Ook dit jaar werd hier het 
Beroepenfeest On Stage gehouden 
voor VMBO-leerlingen en beroeps-
beoefenaren. Zij gingen met elkaar in 
gesprek over beroep en werkdag en 
maakten een afspraak voor een werk-
bezoek op de Doe Dag enkele weken 
later. On Stage is geen 'speeddating' 
maar is gericht op het opbouwen van 
een helpend (beroeps)netwerk.

Regio Woerden On Stage is voor 
de vmbo-leerlingen van Minkema 
College Woerden, Kalsbeek College 
Woerden, Yuverta College Montfoort 
en voor de Pro-leerlingen van Futura 
College Woerden. In totaal kwamen 
er zo’n 750 VMBO-leerlingen in drie 
rondes naar het Beroepenfeest. 
De eerste ronde van het Beroepenfeest 
werd geopend door Doekle Terpstra, 
voorzitter van de brancheorganisatie 
Techniek Nederland. De tweede ronde 
werd geopend door wethouder Jacques 
Rozendaal. 

De leerlingen hadden zich op school al 
voorbereid en een ‘beroepenpaspoort’ 
aangelegd, zodat ze gericht konden 
gaan ‘zoeken’. Er waren vijf sectoren 
waar zij uit konden kiezen: 1. Zorg, 
Welzijn en Maatschappij; 2. Techniek; 
3. Groen en Natuur; 4. Dienstver-
lening en 5. Horeca. 

Voor het evenement 
hadden zich 200 
professionals van 
110 lokale bedrij-
ven en organisaties 
aangemeld. De 
leerlingen gingen op 
zoek naar een match 
en stelden vragen. 
Bij een klik werden 

de scholieren uitgenodigd voor de Doe 
Dag op 3 april. Ze hebben daar een 
ochtend of middag meegelopen op de 
bedrijfslocaties.

Beroepenfeest VMBO On Stage

Het team van De Berichtgever liep 
er al jaren tegenaan te hikken of het 
toch niet beter zou zijn om van De Be-
richtgever een stichting te maken. Na 
uitgebreide informatie is besloten om 
naar de notaris te gaan om deze zaak 
te regelen. Er moest wel een bestuur 
aangesteld worden. Zo is Gert Ton 
nu voorzitter van de stichting, Gerkla 
Gerritsen penningmeester en Els 
Maagdenberg secretaris. Donderdag 
27 maart jl. was het zover, de notariële 

Stichting De Berichtgever

akte kon getekend worden bij notaris 
mr. Brigit G.T.J. Colaris-van der Ven 
van Westdam Netwerk Notarissen in 
Woerden. Een feestelijke gebeurtenis 
die uiteraard op de foto werd gezet. 
Wat u nu kunt merken van het feit 
dat De Berichtgever een stichting is 
geworden? Eigenlijk niets, wij zullen 
op dezelfde manier doorgaan om u 
van het Zegveldse nieuws te voorzien. 
En wij hopen dat u ons van nieuws 
blijft voorzien!

Eén van de organisatoren vertelde: 
“Het mooie is dat ze in contact komen 
met allerlei bedrijven om te kijken 
welk beroep ze op termijn gaan kiezen. 
Hier in Zegveld is de eerste kennis-
making. Ze hebben twee afspraken 
gemaakt voor een doe-ochtend en een 
doe-middag om bij een bedrijf mee te 
draaien.” 

Tot slot eindigen we met de mooie 
slogan van het Beroepenfeest: ‘Alles 
mag je worden. Behalve ongelukkig. 
Beloofd?’



Elzenlaan 33   Zegveld   06 111 36 234

www.mistoria-vanderzon.nl
Uitvaartzorg

Hand in hand liepen we altijd over 
straat

ook al waren we al jaren samen
Ik vond dat soms vertederend

maar vaker heel gewoon.

Je kende mij door en door
want we waren al jaren samen
en ik vond dat soms vervelend

maar vaker heel gewoon.

Je steunde mij door dik en dun
omdat wij samen waren

en ik vond dat soms geweldig
maar vaker heel gewoon.

Nu jij er niet meer bent
kijk ik terug op onze jaren samen

en dan denk ik goh,
wat was het toch eigenlijk 

bijzonder.

‘Het bijzondere
zit vaak verborgen in

het gewone’

Nijverheidsbuurt 1 - Zegveld- Tel: 0348-691228 Fax: 0348-691990 

E-mail: info@vddool.nl Website: www.vddool.nl

Het adres voor:

• Beton (KOMO-Keur)         Tevens verhuur/levering

• Zand • Grind • Grond       mogelijk van:  

• Verhardingsmaterialen         • (Mixer)betonpompen

• (Metsel)Cement en kalk    • 220 volt

• Metselspecie                       Metselspecieautomaten

                    (ideaal voor de kleine klus)

               

Geopend: Ma.-Vr. 7:00 tot 18:00 uur - Za. 8:00 tot 12:00 uur

Ook afhalen in kleine verpakking is mogelijk.

• Beschoeiingen

• Vlonders

• Hekwerken

• Tuinschermen - geïmpregneerd  

- hardhout

- gaaselementen 

• Grondwerk - kraanwerk 

- rioleren

• Erfverharding - grind

                       - split      

    - straatwerk   • 

Tevens doen wij diamantboren

W. J. VONK                ZEGVELD
• LOONWERK • GRONDWERK • TUINAANLEG • DIVERSEN
Hoofdweg 125 • 3474 JC Zegveld • T 0348-692705 • M 06-25120414

Bel gerust voor een passende 
oplossing, informatie of een 
vrijblijvende offerte.

Amstelkade 4e, 3652 MD, Woerdense Verlaat

R. Keijzer

A. Vergeer

Boschsloot 30 - 3474 HK Zegveld

Telefoon 0348-407238/407069

Telefax    0348-407560

KOM JIJ

ONS TEAM VERSTERKEN?

WWW.SPIESENSPIJS.NL

NN??N?
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Opschoondag 
Zegveld
Op 22 maart jl. kwamen in alle vroegte 
een vijftiental vrijwilligers bij elkaar op het 
ooievaarsstation hier in Zegveld en in de 
daarop volgende uren werd er driftig geprikt 
en geraapt in de straten en omgeving van 
ons dorp. Een wel heel bijzondere vondst 
was… een vaste telefoon! In de berm van de 
Hazekade. Team 'de Haak' kon alle artikelen 
die op het lijstje stonden afvinken! Geweldig 
gedaan, de stemming was opperbest, er werd 
veel gelachen. Nadat alle zakken verzameld 
waren, werd onder het genot van koffie en 
verschillende lekkere zelfgebakken soorten 
cake nagepraat. Volgend jaar weer! Of niet, 
natuurlijk, als we allemaal ons afval vanaf nu 
niet meer op straat gooien….

Kinderkleding en 

speelgoed een 2e 
kans
(Een ingekomen bericht) 

Op 15 maart jl. was het weer een drukte van 
belang op de Hoofdweg. Auto’s stonden langs 
de kant van de weg geparkeerd en al ruim 
voor 9.00 uur verscheen er een lange rij op het 
Voorhofplein. Al deze mensen waren met het-
zelfde doel gekomen, snuffelen tussen de leuke 
zomerkleding en op 
zoek naar mooi 
tweedehands 
speelgoed 
tijdens de 
kinderkle-
dingbeurs. 
De jonge 
kinderen doken 
meteen de zaal in 
met het speelgoed, 
oudere kinderen keken mee 
tussen de kledingrekken om mee te mogen 
beslissen in de kledingkeuze. Niemand ging 
met lege handen naar huis. Wat fijn dat zoveel 
kleding en speelgoed op deze manier weer 
een tweede kans heeft gekregen! Om 12.00 uur 
was de beurs afgelopen. Alle overgebleven 
spullen werden aan het eind van de middag 
weer opgehaald door de verkopers of werden 
gedoneerd aan het goede doel. 
De kledingbeurs heeft het mooie voorlopige 
bedrag van € 2800,00 opgeleverd, wat bestemd 
is voor de Voorhof.  
De commissie bedankt de vrijwilligers en de 
(ver)kopers voor hun bijdrage! De volgende 
beurs staat gepland op zaterdag 27 september 
2025. Iedereen is dan weer van harte welkom! 

Familiemarkt 

2025
Zet ‘m in de agenda: op zaterdag 14 juni a.s. is 
het weer tijd voor de Familiemarkt. Een gezel-
lige dag voor jong en oud, met als doel om 
samen iets te betekenen voor een ander.  

Het doel
De opbrengst is bestemd voor stichting Hart 
en Handen voor Oekraïne. Het echtpaar Petro 
en Dianne Bernyk is daar werkzaam in Veliky 
Luchky, een dorp in het westen van Oekraïne. 
Zij bieden hulp aan de allerarmsten in de 
omgeving en doen dat heel persoonlijk en 
kleinschalig. 
De stichting betaalt bijvoorbeeld in de strenge 
winter de gasrekeningen of laat brandhout 
bezorgen. Maar ook voedselpakketten en 
financiering van medische hulp. Vluchtelingen 
worden voorzien in wat zij nodig hebben en 
hulpgoederen worden gebracht naar gebieden 
waar veel verwoest is. 
Ondertussen wordt er ook gebouwd aan een 
bejaardenhuis. Ouderen zijn vaak alleen over-
gebleven omdat hun kinderen zijn gevlucht 
naar het buitenland. Ook voor hen is hulp 
nodig. Op dit moment staat het ruwe gebouw 
er en wordt er doorgewerkt aan de afwerking 
en isolatie. 

Speelgoed- én boekenmarkt
Net als vorig jaar is er een speelgoedbeurs op 
de Familiemarkt. Dit jaar met uitbreiding van 
een boekenbeurs. Hoe werkte het ook alweer? 
Speelgoed en boeken die nog mooi en 
compleet zijn, kunnen worden ingeleverd op 
de Familiemarkt op vrijdag 13 juni. Je kunt 
ervoor kiezen om de opbrengst van je ver-
kochte speelgoed volledig aan het goede doel 
te doneren of om 50% van de opbrengst zelf 
te houden. Voor meer info: zie www.familie-
marktzegveld.nl of de huis-aan-huis flyer die 
later nog verspreid zal worden. 
Zoekt u en jij  komende tijd alvast uw overbo-
dige speelgoed en boeken uit? 
Zijn je speelgoed en/of boeken niet verkocht 
en wil je dit graag terug hebben, dan kun je 
het speelgoed zaterdag 14 juni na afloop van 
de Familiemarkt weer ophalen. Wat overblijft 
gaat zo veel als mogelijk is naar andere doelen 
of stichtingen. 

Verder op en rondom de Familiemarkt 
Naast de speelgoed- en boekenmarkt zal er 
nog veel meer te doen en te koop zijn voor 
jong en oud. Er wordt door Jeugdvereniging 
De Rank weer een sponsoractie georganiseerd 
en ook de jaarlijkse ontbijtactie vindt weer 
plaats.   
We hopen op uw deelname aan de acties en 
zien uit naar uw komst op de Familiemarkt! 



Hoofdweg 144 - 3474 JK Zegveld

Voor:

• (sier)straatwerk

• grondwerk

• vlonders

• beschoeiingen

Meije 25
2411 PH Bodegraven info@mulderbetonbouw.nl
Tel.: 0172-23 50 80 www.mulderbetonbouw.nl

Al meer dan 35 jaar gespecialiseerd in betonwerk

Bedrijfsweg 6  2421 LE Nieuwkoop
www.v-m-s.nl   Peter Brak  06 - 53 759 278
info@v-m-s.nl   Rick Blok   06 - 10 002 535

KOOMAN MECHANISATIE 
NOORDEN

Simon van Capelweg 33 • Noorden • Tel: 0172 - 407 295

KMN
De beste zorgDe beste zorg

voor al uw
tuinmachines!!

Openingstijden: 
Dinsdag t/m donderdag van 8.00 tot 17.00 uur

Vrijdag van 8.00 tot 12.00 uur.

Paulien Emidio 

Dorpsconsulent ZegveldZorgt
Mobiel: 06-14326531 

E-mail: dorpsconsulent@zegveldzorgt.nl
Bezoek en post adres: 
Clausstraat 22-c, 3474 JZ Zegveld
www.zegveldzorgt.nl

Werkdagen:

Woensdag en donderdag
van 08.00 tot 17.30 uur.

Paulien Emidio Wer



De Berichtgever 5

Welzijn Zegveld 
(Een ingekomen bericht)

Zegvelds Diner
Op woensdag 4 juni 2025 wordt weer het jaar-
lijkse Zegvelds diner gehouden voor inwoners 
en oud-inwoners van 55-plus uit Zegveld. 
Welzijn Zegveld nodigt u hiervoor van harte 
uit in de Milandhof.
Om 17.30 uur beginnen we met een welkomst-
drankje, waarna er een heerlijk buffet diner 
wordt geserveerd. Tussen de diverse gangen 
door is er een muzikale verrassing.
De eigen bijdrage is € 32,50 p.p. all inn.
U kunt zich al aanmelden bij Hanneke 
Kastelein, 06-27151332, want VOL=VOL!
Zie de advertentie elders in De Berichtgever, 
daarin vindt u alle gegevens voor het Zegvelds 
diner.

Dagje uit
Op een woensdag in september 2025 wil 
Welzijn Zegveld weer een ‘dagje uit’ organise-
ren. Dit kan alleen als hiervoor genoeg animo 
is. Daarom vraagt Welzijn Zegveld, als u wel 
zin heeft in een dagje uit, zich vóór 1 mei op 
te geven bij Hanneke Kastelein, 06-27151332, 
of doe een briefje in de brievenbus van ‘De 
Zegge’.
Deze dag kan alleen doorgaan bij voldoende 
deelname.

Kinderen Jorai 

brachten lentegroet 
Weet je dat de lente komt, lente komt, 

lente komt.
Weet je dat de lente komt, alles loopt weer uit.
De eerste zonnestralen, ze tintelen op je huid

De eerste bloemen bloeien, de eerste vogel fluit!
Weet je dat de lente komt, lente komt, 

lente komt.
Weet je dat de lente komt, alles loopt weer uit!

Dit lied van Rikkert Zuiderveld zongen kinde-
ren van groep 1, 2 en 3 van basisschool Jorai 
bij de mensen van 70 jaar of ouder aan de deur 
bij het overhandigen van het lentebloemetje. 
‘Hoera, het is lente’ stond er op de tekening 
met bloemen die vrolijk waren ingekleurd. In 
de Broeksloot kwamen Jasmijn, Jimena, Colien 
en Elise aan de deur. Op Broeksloot 57 bij 
Gert en Martini de Kruijf is deze vrolijke foto 
gemaakt. Als dank kregen de kinderen op veel 
adressen snoep mee om op school in de grote 
groep te verdelen. 
Inmiddels staat het potje met narcissen volop 
in bloei. Wat een leuk initiatief van de Jorai dat 
al jaren op veel sympathie kan rekenen.

Mulder Betonbouw viert 
35-jarig jubileum met 
groots feest
Mulder Betonbouw bestaat 35 jaar en dat werd 
zaterdag 5 april jl. groots gevierd. Het bedrijf 
organiseerde een feest voor het personeel, 
samenwerkende bedrijven, familie en buren.

Vanaf 17.30 tot 23.30 uur was het terrein 
omgetoverd tot een sfeervolle feestlocatie, 
compleet met muziek, dans en een walking 
dinner. Het bedrijf zag er prachtig en verzorgd 
uit, wat bijdroeg aan de feestelijke sfeer.

Bijzonder was ook dat het 30-jarig jubileum 
destijds op het laatste moment geen doorgang 
kon vinden vanwege de coronamaatregelen. 
Dit maakte het huidige feest extra speciaal.

Het jubileumfeest was een mooie gelegen-
heid om stil te staan bij 35 jaar vakmanschap, 
samenwerking en betrokkenheid in de regio.

Namens De Berichtgever feliciteren wij Mul-
der Betonbouw van harte met dit jubileum 
en wensen wij hen nog veel succes met het 
voortzetten van dit mooie bedrijf.

Opbrengst collecte 
ReumaNederland
(Een ingekomen bericht)

In de week van 17 t/m 22 maart jl. werd de 
jaarlijkse Reumacollecte gehouden.
Vele collectanten gingen langs de deuren…..
ook in Zegveld.
Vrijwilligers door het hele land kwamen in 
actie om geld op te halen voor een oplossing 
tegen reuma, een chronische ziekte die pezen, 
spieren en gewrichten aantast. Deze ziekte is 
nog steeds niet te genezen en dat is een groot 
probleem. Het aantal mensen met reuma blijft 
groeien.
Momenteel leven ruim 2,3 miljoen Nederlan-
ders met reuma, waarvan een groot deel wordt 
geraakt door artrose. Het RIVM waarschuwt 
dat het aantal mensen met deze vorm van 
reuma tegen 2050 verdubbeld zal zijn.

Chronische pijn, vermoeidheid en fysieke 
beperkingen zorgen ervoor dat mensen met 
reuma niet vrijuit kunnen leven. Te pijnlijk om 
te negeren.
Dat moet anders en iedereen kan helpen. 
Om onderzoek naar betere behandelingen te 
kunnen financieren is er geld nodig. Elke euro 
biedt hoop: hoop op een leven zonder beper-
kingen voor talloze mensen. In ons dorp is het 
mooie bedrag van € 1.663,00 opgehaald.
Alle collectanten en gulle gevers: bedankt voor 
jullie hulp en bijdrage!
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Op 8 april jl. vond de algemene ledenver-
gadering van Zegveld Zorgt plaats in de 
Milandhof. Met circa vijftig belangstellenden 
werd tijdens het eerste deel van de avond 
teruggeblikt op het afgelopen jaar en werd 
ook naar de toekomst gekeken.

Een greep uit het jaarverslag:

Wonen
De wachtlijst van geïnteresseerden voor de 
Pionier blijft groeien en ook wordt er een 
overzicht bijgehouden van belangstellenden 
voor andere seniorenhuisvesting, met het oog 
op de ontwikkeling van nieuwe woonprojec-
ten. Zegveld Zorgt is met Cazas Wonen in 

gesprek om te komen tot een woongebouw aan 
de Molenweg waar ook 24-uurszorg beschik-
baar is. Op termijn zouden er mogelijk ook 
appartementen in het dorpshart toegevoegd 
kunnen worden.

Nieuwe website
Frank Burgers heeft hard gewerkt aan de ont-
wikkeling van de nieuwe website van Zegveld 
Zorgt. U kunt een kijkje nemen op  
https://test.zegveldzorgt.nl. Opmerkingen zijn  
hartelijk welkom!

Dorpsconsulent
Paulien Emidio vertelde in vogelvlucht over 
haar werk als dorpsconsulent, waarbij ze bena-
drukte dat het ontzettend belangrijk is om oog 
te hebben voor elkaar, als buren en dorpsgeno-
ten. Daarbij is een luisterend oor onmisbaar en 
dit onderstreepte zij met een mooi gedicht.
Jo de Wit bracht de Groene Hartpas onder de 
aandacht waarmee inwoners met een kleine 
beurs een deel van een lidmaatschap of vereni-
ging kunnen betalen. Meer informatie kunt u 
vinden op: www.groenehartpas.nl.

Activiteiten
In het afgelopen jaar is er weer veel werk 
verzet door vrijwilligers die zich enthousiast 

inzetten voor de wandelgroep, koffieochtend 
en allerhande activiteiten in en om de Pionier. 
Samen met Welzijn Zegveld werd er een goed 
bezochte informatiebijeenkomst georganiseerd 
over valpreventie.

Wisselingen in het bestuur
Frank Burgers en Piet Bremmer gaan afscheid 
nemen van het bestuur van Zegveld Zorgt. Zij 
werden in het zonnetje gezet voor al het werk 
dat zij in de afgelopen jaren hebben gedaan en 
werden, uiteraard met een warm applaus, har-
telijk bedankt voor hun inzet en enthousiasme. 
Het bestuur is blij dat Ineke Vianen en Mi-
chael Mackaay de lege plekken willen innemen 
en zij werden verwelkomd met een hartelijk 

applaus van de leden.
Ook werden de begroting 
voor 2025 en de jaar-
rekening over 2024 door 
de leden goedgekeurd. De 
kascontrole was gedaan 
door Mees van Elk en Paul 
Vonk.

Creatief leven en eenzaam-
heid
Tijdens het tweede deel 
van de avond vertelde Ans 
Tersteeg over het thema 
eenzaamheid. Niet iets 
waar alleen oudere mensen 
mee te maken hebben, 
zoals soms wordt gedacht. 
Op praten over eenzaam-
heid rust nog een behoor-
lijk taboe en ook is er veel 
onwetendheid. Zo kun je 

eenzaam zijn niet alleen oplossen door zoveel 
mogelijk activiteiten te bezoeken bijvoor-
beeld. Het gaat er vooral om dat je je als mens 
verbonden voelt met anderen. Voor meer 
informatie over dit thema en de cursus die 
gegeven wordt, kunt u contact opnemen met 
Ans Tersteeg: 06 83876853 of via  
info@aenbtraining.nl. Er is ook een website: 
www.aenbtraining.nl.

We kijken terug op een geslaagde avond. Nog 
geen lid van Zegveld Zorgt? Voor € 20,00 per 
jaar kunt u lid worden en bijdragen aan een 
zorgzaam Zegveld. Stuur een bericht naar:
secretaris@zegveldzorgt.nl. Hartelijk dank! 

Onderstaand het gedicht ‘Luisteren’ dat dorps-
consulent Paulien Emidio voordroeg.

Luisteren
Als ik je vraag naar mij te luisteren
en jij begint mij adviezen te geven
dan doe je niet wat ik je vraag.

Als ik je vraag naar mij te luisteren
en jij begint mij te vertellen waarom
ik iets niet zo moet voelen als ik het voel,

dan neem je mijn gevoelens niet serieus.

Als ik je vraag naar mij te luisteren
en jij denkt dat je iets moet doen om
mijn problemen op te lossen,
dan laat je mij in de steek,
hoe vreemd dat ook mag lijken

Dus, alsjeblieft, luister alleen maar naar
me en probeer me te begrijpen.

En als je wilt praten, wacht dan even en
ik beloof je dat ik op mijn beurt naar jou
zal luisteren.

Leo Buscaglia

Terugkijken en vooruitkijken met Zegveld Zorgt
(Een ingekomen bericht)

Word vrijwilliger in 
Bibliotheek Zegveld
(Een ingekomen bericht)

Wil je iets betekenen voor anderen en ben je 
graag onder de mensen? In Bibliotheek Zeg-
veld zoeken we een vrijwilliger die bezoekers 
welkom heet en helpt waar nodig. Je werkt in 
een gezellig team met andere vrijwilligers en 
een vaste medewerker.

Als gastvrouw of gastheer zorg je ervoor dat 
mensen zich prettig voelen in de Bibliotheek. 
Je helpt met kleine taken zoals boeken in-
nemen, vragen beantwoorden of reserveringen 
klaarleggen. Je maakt makkelijk een praatje en 
hebt oog voor de bezoekers.

Je werkt op een vast dagdeel, maar we denken 
graag met je mee over wat past. Zo blijft het 
voor jou leuk én goed te combineren.

De Bibliotheek is een fijne plek waar je mensen 
helpt én zelf blijft leren.

Meer weten of je meteen aanmelden?  
Stuur een mail naar José van Waaijen:  
j.van.waaijen@bibliotheekuv.nl.
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In een zeer goed gevulde sporthal van de Mi-
landhof heeft Muziekvereniging Kunst Na Ar-
beid zaterdagavond 12 april jl. hun traditionele 
voorjaarsconcert gegeven. Er viel op muzikaal 
gebied weer volop te genieten. En natuurlijk 
waren de majorettes ook van de partij.
Er kon o.a. geluisterd worden naar het prachti-
ge nummer: ‘Child’s Anthem’, opgevoerd door 
de gehele vereniging. Indrukwekkend mooi 
hoe dit werd neergezet tijdens de opening van 
dit concert.
Afzonderlijk lieten de fanfare en de drumband 
/MPC daarna van zich horen onder leiding 
van dirigent Adrie van Werd. De fanfare met 
bijvoorbeeld ‘The best of Andrew Lloyd  
Webber’ en de drumband met het geweldig 
leuke stuk ‘the Youngsters’ met diverse heel 

Voorjaarsconcert Muziekvereniging Kunst Na Arbeid
leuke effecten die hierin werden verwerkt.
De majorettes deden onder leiding van Petra 
Tersteeg weer diverse shows op o.a. het be-
kende ‘Sky full of stars’.
Dit jaar was de blazersbende van de basis-
school Jorai ook present. Ieder jaar leuk om 
te horen wat zij in een aantal weken hebben 
geleerd. Complimenten aan Renata Groen die 
ook dit jaar de leiding had over de blazers-
bende.
Onze nieuwe burgemeester Monique Bonsen 
was deze avond ook aanwezig, samen met 
wethouder Jelmer Vierstra, wethouder van o.a. 
cultuur. In zijn toespraak, voordat Jelmer over-
ging naar zijn officiële taak van deze avond, 
roemde hij in het algemeen de inzet van de 
vele vrijwilligers bij evenementen en vereni-
gingen. Want zonder vrijwilligers kunnen veel 
verenigingen niet bestaan en kunnen verschil-
lende evenementen niet doorgaan. 

Hierna mocht de wethouder twee jubilarissen 
huldigen. Cor van Amerongen is maar liefst  
60 (!) jaar lid en André Rijneveld inmiddels 
al 50 jaar. Beiden werden geroemd om hun 
betrokkenheid bij de vereniging. Zij zetten 
zich altijd in bij acties, zoals het verkopen van 
oliebollen en het ophalen van oud papier. Ook 
is Cor van Amerongen de drijvende kracht 
geweest bij het opzetten van de jeugdoplei-
ding van KNA. Geweldig dat zij al zo lang bij 
de vereniging betrokken zijn. We hopen dat 
zij nog lang lid willen en kunnen blijven van 
deze, voor Zegveld, onmisbare vereniging.

Het gehele concert werd afgesloten met de 
gezamenlijke mars ‘Juniora’. Iemand zei na 
afloop: “Dit was echt een feestje om hierbij 
aanwezig te zijn!”

Kunst Na Arbeid, ga zo door!

De middagen van Welzijn Zegveld waarbij 
foto’s getoond worden van bruidsparen, wor-
den zeer goed bezocht. Ook dit keer waren er 
op 19 maart jl. zo’n 70 personen aanwezig. 
Herman Lekkerkerker had er voor gezorgd 
dat 19 echtparen hun trouwfoto’s beschikbaar 
hadden gesteld om te laten zien. De oud-
ste trouwfoto dateert van 14 april 1966, de 
trouwdag van Henny en Herman van Rossum. 
De jongste trouwfoto is van 20 september 
2024 van Elsina en Wijnan van Ingen. U zult 
begrijpen dat de laatste foto gemakkelijk te 
raden was, maar de oudste foto was voor velen 
moeilijker om te zien wie dat waren. Naast de 
trouwfoto’s werden ook latere foto’s van het 
gezin getoond. Eén trouwfoto wist niemand te 
raden. Dat was de trouwfoto van Margreet en 
Jan van Briemen. Zij trouwden op 3 november 
1975. Margreet vertelde dat zij de trouwjurk 
zelf had gemaakt. De trouwfoto staat bij dit 
verhaal afgebeeld. De jurk is lichtblauw en 
afgezet met een wit bontrandje. 

Naast de trouwfoto’s die ook dit keer door Jos 
Didden keurig in een dia-serie op een rijtje 
waren gezet, liet Jos nog enkele foto’s van 
vroegere Zegveldse activiteiten zien. Foto’s van 

Foto’s kijken van bruidsparen

o.a. de Zegvelderie met de sterkste man, André 
van Duin en het bedreigde zesdorpenspel. 
Omdat Herman gaat stoppen als voorzitter 

van Welzijn Zegveld, liet Jos ook enkele foto’s 
zien van Herman tijdens activiteiten van Wel-
zijn Zegveld. Al met al weer een zeer geslaagde 
middag van Welzijn Zegveld.

Daarna kwam er voor Herman een volslagen 
verrassing, waarover u elders in De Berichtge-
ver kunt lezen. 
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Machinehandel, 
Verhuur en Reparaties

G. Donselaar & Zn.

Heftrucks  •
Hydr. kranen  •

Sloopsorteergrijpers  •

•  Motoren
•  Onderdelen
•  Hydr. slangen service

Petra Hamoen
Medisch pedicure

Bij pedicuresalon Petra is de norm: 
Uw voeten in perfecte vorm!

Nieuwstraat 5 | 3474 JL Zegveld | www.pedicuresalonzegveld.nl  
petra.hamoen@gmail.com | tel: 0348-745 900 | 06 - 199 672 45 

Hoofdweg 91 • 3474 JB Zegveld 

Telefoon 691257 • 06 402 802 51

Deze lekkernij uit Sicilië

exclusief bij 

ons te koop!

Wil je een website, een visitekaartje, 
een brochure, flyer of spandoek?

Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Ciska: 06-22 38 92 59

www.ccdesign.nl

Of heb je een technische vraag over  
nieuw te bouwen - of het aanpassen van 
bestaande - besturingssoftware. 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Cor: 06-13 42 06 29

C&C Design vof | Graaf Albrechtstraat 14 | 2415 AW Nieuwerbrug a/d Rijn

Te goed voor verpleeghuis, maar wel hulp nodig?

Voor ouderen zelf of mantelzorgers die ondersteuning kunnen
gebruiken. Begeleiding aan huis particulier of via PGB.
Denk aan: aanbrengen structuur, begeleiding naar ziekenhuis,
administratie, huis ontspullen.

Verhogen zelfredzaamheid zodat u langger 
thuis kan blijven wonen.

Aangesloten bij Landelijk Netwerk 
Seniorencoaches.

Anja Boers  06 11 06 39 39

www.lderly.nl

(Lderly verleent geen medische hulp)
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Het was een complete verrassing voor Her-
man Lekkerkerker, voorzitter van Welzijn 
Zegveld, toen aan het eind van de middag 
over de bruidsparen (zie elders in dit blad) 
zijn hele familie en wethouder Arjan  
Noorthoek binnen kwam. En niet zonder 
reden. Herman is enkele maanden geleden 80 
jaar geworden en heeft aangegeven te stoppen 
als voorzitter van Welzijn Zegveld. 

Voordat wethouder Arjan Noorthoek het 
woord kreeg, werd Herman eerst in het zon-
netje gezet door, zoals hij het zelf noemt, ‘zijn 
meisjes’.  Ada, Hanneke, Riet en Adrie brach-
ten een sketch waarbij Herman een beetje 
in het ootje werd genomen. Zo vertelden zij: 
“Herman fietst graag en met een vraag ging hij 
het liefst langs bij ‘zijn meisjes’ onder koffietijd 
in de hoop dat er een lekkere koek bij het 
kopje koffie zou liggen. Hij vond zijn eigen of 
onze ideeën altijd GRANDIOOS. Zonder ons 
was Herman hulpeloos, maar met ons had hij 
het naar zijn zin. De toppers die hij organi-
seerde waren toch wel het Zegvelds uitje, het 
Zegvelds diner, de onbekende bekende familie  
en de bruidsparen middag. Hij is zeer op zijn 
dames gesteld en als ex-boekhouder lette hij 
goed op het geld.” Zij eindigden met: “Zonder 
Herman kunnen we niet, want hij is en blijft 
ONZE HERMAN.” Dit stond op de shirts toen 
zij zich omdraaiden. Cobi, Hermans vrouw, 
die er ook bij stond, draaide zich ook om en 
op haar shirt stond: HIJ IS VAN MIJ.

Na de sketch van ‘de meisjes’ was het wet-
houder Arjan Noorthoek die het woord nam. 
“Herman, jij bent al vanaf 2003 voorzitter van 
Stichting Welzijn Zegveld. De doelstelling van 
de stichting is het organiseren en faciliteren 
van activiteiten door en voor inwoners van 
Zegveld en om nieuwe ideeën mogelijk te 
maken. Dit kan je alleen als je een Zegvelds 
hart hebt, een gezond verstand en bestuurlijke 
ervaring. Herman, jij bent actief bezig geweest 
en heb je willen inzetten voor het Zegvelds 
belang. Ik ben onder de indruk wat er door 
jullie wordt georganiseerd. Elke week zijn 
er activiteiten zoals een breicafé, bewegen 

voor ouderen, klaverjassen, zingen, sjoelen, 
koersballen, schilderen, line dancen, de open 
tafel, fietsen en een boekenclub. Maar ook 
het Zegvelds diner en familiepresentaties zijn 
activiteiten met een hoge opkomst. Herman, 
jij bent altijd goed geweest in het bedenken en 
organiseren van verschillende soorten activi-
teiten waarbij rekening gehouden werd met 
inwoners met een kleine portemonnee. Jouw 
inzet is van grote waarde geweest voor de ver-
binding in Zegveld. Herman, ik begreep dat je 
naast je actieve vrouw Cobi veel andere actieve 
vrouwen in de stichting hebt. Maar jij was 
het boegbeeld en de voorzitter. Jij enthousias-
meerde en gaf leiding als het nodig was. Met 
een tijdsbesteding van zo’n 10 uur per week 
en dat al bijna 22 jaar lang, kan ik alleen maar 
zeggen: Jij maakt de Zegveldse samenleving zo 
sterk, petje af.” 

“Behalve jouw inzet voor Stichting Welzijn 
Zegveld was je ook als het even kon iedere 
week bezig voor de Roemeniëmarkt in Woer-
den. Daarnaast was je vrijwilliger op de Henry 
Dunant, het schip van het Rode Kruis waarop 
mensen met een lichamelijke beperking een 
vaarvakantie konden maken. Verder was je 
van 1980 tot 1986 penningmeester van het 
bestuur van de School met de Bijbel Jorai. Een 
taak die jou wel was toevertrouwd als baas van 
een eigen administratiekantoor.”

“Herman, ik kan je hierbij meedelen dat het 
college van burgemeester en wethouders heeft 
besloten jouw de gemeentelijke onderschei-
ding toe te kennen, de steekspeld in zilver.”

Herman, nog helemaal flabbergasted, bedank-
te het gemeentebestuur voor het ontvangen 
van deze onderscheiding. Daarnaast bedankte 
hij Jos Didden nog voor het vertonen van de 
trouwfoto’s en de vroegere Zegveldse activi-
teiten en uiteraard bedankte hij ook in het 
bijzonder ‘zijn meisjes’. 

De Berichtgever feliciteert Herman van harte 
met het ontvangen van deze gemeentelijke 
onderscheiding. 

Gemeentelijke onderscheiding voor 
Herman Lekkerkerker

Ciska en Cor getrouwd
Na 34 jaar is het er eindelijk van gekomen, een 
huwelijk! En al 20 jaar zeggen ze tegen elkaar: 
“Eigenlijk zouden we moeten trouwen.” Maar 
het kwam er steeds niet van.
We hebben het over Ciska Klooster en Cor 
Burggraaf. Toen ze enkele maanden geleden 
voor de derde keer bij de notaris waren, zei 
hij opnieuw: “Zou het niet beter zijn als jullie 
gaan trouwen?”
Ze keken elkaar aan en Ciska en Cor hadden 
toen zoiets van… nou ja, zullen we dan maar. 
Ciska ging naar de stad om (voor het eerst in 
haar leven?) een rok te kopen en slaagde wat 
dat betreft al in de eerste de beste winkel. Met 
Cor in een nieuwe blouse en broek togen zij 
op 14 maart jl. naar het stadhuis in Bodegraven 
om elkaar het ja-woord te geven. Ze zagen 
er stralend uit. Met de ouders van Ciska en 
enkele goede vrienden als getuigen stapten ze 
even later als man en vrouw naar buiten. Het 
huwelijk werd die dag verder in klein comité 
gevierd. Het nieuws van hun huwelijk kwam 
voor velen als een donderslag bij heldere 
hemel. Wat leuk… en wat een verrassing… 
waren de spontane reacties van hen die het 
hoorden. 
Ciska, die in het team van De Berichtgever zit 
en De Berichtgever vormgeeft, heeft genoten 
van haar huwelijksdag, maar is wat dat betreft 
ook nuchter. “Het leven gaan gewoon op de 
oude voet verder.”
De Berichtgever wenst Ciska en Cor nog heel 
veel mooie en gezonde jaren, samen met allen 
die hen lief en dierbaar zijn. 
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Nieuws van het
Dorpsplatform

Zegveld

Hieronder worden door Paul Vonk, waar-
nemend secretaris, de belangrijkste punten 
die in de vergadering van het Dorpsplatform 
Zegveld van 18 maart 2025 op de agenda 
stonden op een rijtje gezet. De uitgebreide 
notulen kunt u na enige tijd ook lezen op 
onze website www.dorpsplatform.zegveld.net

Het was feest, het Dorpsplatform Zegveld 
bestaat 25 jaar!!
De vergadering van 18 maart jl. was een 
bijzondere bijeenkomst. In deze vergadering 
werd het jubileum van het Dorpsplatform 
Zegveld gevierd. In het jaar 2000 (wat natuur-
lijk al een bijzonder jaar was) werd het Zeg-
veldse Dorpsplatform opgericht. Een groepje 
inwoners vond dat de aandacht van het grote 
Woerden wel erg veel naar de kern Woerden 
ging en er niet of nauwelijks aandacht was 
voor ons dorp. Het was dus tijd om zélf voor 
de leefbaarheid van het dorp op te komen en 
zo werd het Dorpsplatform Zegveld 'geboren'. 

Dorpswethouder Arjan Noorthoek feliciteerde 
het Dorpsplatform met het 25-jarig bestaan en 
haalde enkele herinneringen op uit de begin-
tijd van het Dorpsplatform. De bestuursleden 
Piet Brak, Paul Vonk en Inger van Mourik 
kregen van de wethouder als dank namens 
de gemeente een bloemetje overhandigd. 
Helaas was het vierde dagelijks bestuurslid 
Corry Vink op dat moment verhinderd, maar 
uiteraard heeft zij later de bloemen alsnog 
gekregen. 

Verder overhandigde de dorpswethouder aan 
Inger, Piet en Paul namens de gemeente een 
dinerbon, want volgens de wethouder heeft 
het bestuur die dik verdiend voor het vele 
werk dat ze hebben verricht. "Zegveld mag, zo 
zei de dorpswethouder, trots zijn op wat het 
Dorpsplatform de afgelopen 25 jaar voor het 
dorp heeft gedaan." 
Het bestuur van het Dorpsplatform had deze 
avond zelf voor jubileumgebak gezorgd, waar 
de aanwezigen dankbaar van smulden! 

Plannen voor nieuwbouw Molenweg/Nieuw-
straat
CAZAS heeft met betrekking tot de plannen 
voor de Molenweg/Nieuwstraat het Dorps-
platform bijgepraat. Er is een voorgenomen 
besluit genomen (nog geen definitief besluit 
dus) en een principe verzoek bij de gemeente 
ingediend voor een aantal eengezinswoningen, 
appartementen en zorgwoningen voor deze 
bouwlocatie. In december jl. is een reactie  van 
de gemeente hierop ontvangen. Het project 
staat inmiddels op de projectenlijst van de 
gemeente, het wachten is nu op bemensing 
vanuit de gemeente. 

Het afgelopen jaar zijn we inhoudelijk nog niet 
veel verder gekomen, aldus CAZAS. 
Er is veel contact met de bewoners geweest en 
er is overlegd met de klankbordgroep (hierin 
zitten ook vier huurders). De klankbordgroep 
komt in mei weer bij elkaar om over het 
sociaal plan te praten. In het sociaal plan staan 
de rechten en plichten van huurders en ver-
huurder, vergoedingen, urgenties, etc. In het 
stuk komt onder andere te staan dat als je een 
huurwoning hebt die gesloopt wordt, je 
urgentie krijgt voor een andere (passende) 
woning. Na het opstellen van het sociaal plan 
en het nieuwbouw plan, wordt er nog met 
Zegveld Zorgt en het Dorpsplatform overlegd. 
Daarna wordt het plan aan het bestuur van 
CAZAS voorgelegd en volgt een definitief 
sloopbesluit. De bewoners hebben dan 1½ jaar 
de tijd om een andere woning te krijgen. De 
bewoners hebben voorrang voor een woning 
in Zegveld en omgeving. De bewoners kunnen 
terug naar het nieuwbouwplan, maar er moet 
dan wel sprake zijn van een passende woning. 
Als je alleen woont, kom je niet in aanmerking 
voor een eengezinswoning en het is ook afhan-
kelijk van het inkomen. 

Verder is het volgens CAZAS de bedoeling, als 
de leegkomende woning veilig is, om deze nog 
zo lang mogelijk tijdelijk te laten bewonen. 
Het totale plan kan volgens CAZAS bij elkaar 
nog wel 3 tot 4 jaar duren. Het is de bedoeling 
dat er ook appartementen voor alleenstaanden 
en zorgwoningen komen. Het aantal wonin-
gen dat terugkomt zal ongeveer het dubbele 
zijn van het aantal woningen dat gesloopt zal 
worden.
Voor de volgende vergadering van het Dorps-
platform zal de klankbordgroep worden uitge-
nodigd zodat het Dorpsplatform direct contact 
met de klankbordgroep kan hebben. 

Wegen/bruggen/verkeer 
• Vorig jaar november is na de asfalterings-

werkzaamheden een gevaarlijke situatie 
ontstaan op de Milandweg. Hierover zijn 
in januari raadsvragen gesteld. Door de ge-
meente is inmiddels puinverharding aan-
gebracht, dicht tegen het asfalt aan. Verder 

zijn er waarschuwingsbordjes geplaatst. 
Gelukkig is er de afgelopen maanden 
sprake van een droge periode, waardoor 
de bermen minder zacht zijn.

• In 2025 vindt er grootschalig onderhoud 
plaats aan de Milandweg en Hoofdweg. Er 
wordt een projectgroep gevormd die het 
plan maakt. Vóór het einde van het jaar zal 
echt met het werk worden begonnen. De 
bewoners van de wijk Weidz en het Dorps-
platform worden vóóraf bij het proces 
betrokken zodat participatie nog zinvol is. 

• De busdienst naar Zegveld wordt verbe-
terd, er komen vanaf medio juni ritten bij 
op zaterdag (op de lijn Breukelen-Woer-
den-Zegveld-Noorden).

• Het motorverbod op zaterdag/zondag dat 
door Bodegraven-Reeuwijk was ingesteld 
in de Bodegraafse Meije mag niet van de 
rechter. De gemeente Woerden volgt deze 
uitspraak niet en laat de borden met het 
motorverbod staan, zolang de rechter de 
gemeente Woerden dit niet verbiedt. Er 
zijn bij de gemeente Woerden nog geen 
bezwaren tegen het verbod op zaterdag/
zondag ontvangen. 

Ruimtelijke Ontwikkelingen/Economische 
zaken
• Er zijn over de plannen met betrekking tot 

de vestigingen van het Kaasveredelingsbe-
drijf aan de Nijverheidsbuurt + Hoofdweg 
19 geen ontwikkelingen te melden. In de 
vergadering werd nog wel opgemerkt dat 
de inrit bij Hoofdweg 19 verkeersonveilige 
situaties oplevert. 

• In de vergadering van het Dorpsplatform 
van 24 juni a.s. zal door de gemeente een 
presentatie van de Plattelandsagenda voor 
het gebied Zegveld worden gegeven. 

Wonen
In de raadsvergadering van 6 maart jl. is het 
nieuwe Woonprogramma 2024-2029 vastge-
steld. Het Dorpsplatform en Zegveld Zorgt 
hebben schriftelijk gereageerd en in samenwer-
king met het Dorpsplatform Kamerik inge-
sproken. Het was volgens de dorpswethouder 
belangrijk dat er vanuit Zegveld en Kamerik 
een aantal mensen waren die hun betrok-
kenheid toonden door aanwezig te zijn bij 
de vergaderingen van de gemeenteraad. Het 
Woonprogramma is met een paar aanpassingen 
door de raad  aangenomen. Hierin staat o.a. de 
voorwaarde dat in nieuwe woningbouwplan-
nen sprake moet zijn van minimaal 30% sociale 
huurwoningen en 67% betaalbare bouw én dat 
de woningen minimaal 50 m2 groot moeten 
zijn. Voor Zegveld stonden aanvankelijk 120 
woningen in het programma. Na de inspraak-
reacties van het Dorpsplatform Zegveld en 
Zegveld Zorgt - én een amendement van CU/

Wellnessmassage
www.duendemassage.nl

info@duendemassage.nl

Wellnessmassage, cupping,
stoelmassage, hotstonemassage en 

medical taping.

Esther van de Hoef
06-52529499
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SGP en 5 andere fracties - zijn dat er minimaal 
180 geworden, dit gerekend vanaf 2025. 

Op de gemeentelijke prioriteitenlijst van grote 
ruimtelijke projecten staat één Zegvelds pro-
ject (positie 3). Het betreft woningbouw op het 
terrein van het Kaaspakhuis aan de Hoofdweg 4. 
Ook de plannen van Cazas (Molenweg/Nieuw-
straat) in Zegveld moeten volgens de wethou-
der snel opgepakt worden. 

De gemeente is er van overtuigd dat met de 
komst van appartementen voor met name 
senioren er een 'treintje' op gang komt (wonin-
gen komen leeg ten behoeve van woningzoe-
kenden). In de inspraaknotitie van het Dorps-
platform, ingediend op 13 januari 2025, staat 
dat er naast de dan leegkomende woningen 
ook extra woningen moeten komen die betaal-
baar zijn voor starters en jonge gezinnen.

Ook vrijkomende agrarische panden hebben 
de aandacht van de gemeente. Als agrariërs 
stoppen met hun bedrijfsvoering mogen er na 
het slopen van de opstallen  onder voorwaar-
den 1 of 2 woningen gebouwd worden. Ook 
ten aanzien van mantelzorgwoningen zullen 
wat ruimere regels gaan gelden. Alleen moeten 
ze volgens de gemeente niet te prominent 
worden geplaatst. 

Het Dorpsplatform Zegveld heeft de gemeen-
teraad gevraagd om een actief huisvestings-
beleid te voeren dat bijdraagt aan een leefbaar 
Zegveld. 

Vanuit het Dorpsplatform zal geprobeerd wor-
den om een 'aanjaaggroep woningbouw' te 
vormen om de gemeente te 'prikkelen' om tot 
concrete acties te komen.  

Groen/openbare ruimte
• De buitenwegen van Zegveld komen dit 

najaar aan de beurt voor herplantingsac-
ties. Omdat de Milandweg en Hoofdweg 
dit jaar op de planning staan voor groot-
schalig onderhoud, is het de vraag of het 
verstandig is om de herplantingsactie voor 
deze wegen dit jaar al door te laten gaan.

• Restmaterialen, zoals plastic doppen, oude 
kaarsen, kurken, knopen, wol, panty’s, 
bubbeltjes plastic, etc. kunnen bij de recy-
clebar in Woerden en Zegveld ingeleverd 
worden. In Zegveld: https://rtvmiddenhol-
land.nl/nieuws/recyclebar-in-de-milandhof  
en in Woerden https://duurzaamwoerden.
nl/recyclebar  

Zorg/Welzijn 
Medio 2024 is een Ouder-kindcafé gestart in 
Zegveld en dit verloopt naar tevredenheid. Dit 
initiatief gaat samenwerken met de plaatse-

lijke Bibliotheek. In de volgende vergadering 
zal een presentatie door het Ouder-kindcafé 
worden gegeven.

Openbare orde en veiligheid 
• De wijkagent (Frans Damen) was op 

de vergadering aanwezig en heeft zich 
voorgesteld. De wijk Molenvliet en de kern 
Zegveld vallen onder hem.

• De politie en de BOA’s werken als het om 
openbare orde en veiligheid gaat nauw 
samen.

• Vanuit het dorp is er melding gedaan van 
overlast en vandalisme achter de Miland-
hof, maar ook op andere plekken in het 
dorp. Deze overlast wordt voor een deel 
door jongeren veroorzaakt. Dit heeft vol-
gens de wijkagent (Frans Damen) de aan-
dacht van de politie. Het vreemde is helaas 
wél dat er bij de politie geen of nauwelijks 
meldingen binnenkomen. Dit betekent dat 
de politie ook geen informatie heeft om 
op basis daarvan actie te ondernemen. De 
wijkagent roept dan ook op om overlast en 
dergelijke te melden. Dit kan uiteraard ook 
anoniem en je kunt vragen om teruggebeld 
te worden! Zie voor de telefoonnummers 
de meldkaart die in deze Berichtgever is 
afgedrukt. Meldingen worden vastgelegd 
en bij meerdere meldingen over hetzelfde 
onderwerp wordt er een dossier gevormd 
en kunnen er maatregelen worden voorbe-
reid. Het Dorpsplatform steunt uiteraard 
deze oproep. Als mensen overlast hebben 
dan moeten zij ook de moeite nemen dit 
te melden, zodat er zo nodig actie kan 
worden genomen. 

Energietransitie/Duurzaamheid
• Vanuit het Dorpsplatform is een dorps-

team voor de verduurzaming van koop-
woningen opgericht. Dit team heeft i.s.m. 
Buurkracht een actieplan opgesteld. 

• Er is door het dorpsteam een duurzaam-
heidsmarkt georganiseerd op 11 maart 
jl. in de Milandhof. Op de markt waren 
acht stands aanwezig van bedrijven/or-
ganisaties met duurzaamheidsadviezen, 
financieel advies, vergroening, etc. Er 
kwamen maar liefst 65 Zegvelders naar 
de duurzaamheidsmarkt, wat iets drukker 
was dan op een vergelijkbare bijeenkomst 
in andere kernen. Het dorpsteam bekijkt 
nog welke vervolgstappen nodig zijn, zoals 
onderzoeken naar thuisaccu’s of wijkbatte-
rijen. Een ander vervolgpunt zou kunnen 
zijn de overbelasting van het stroomnet-
werk.    

• Het dorpsteam heeft ook twee keer een 
warmtewandeling gehouden voor een 
warmtescan. Er zijn 25 huizen gescand 
op 'het weglekken van warmte'. Meestal 

gaat dit om ramen of deuren. Maar soms 
werden warmtelekken op onverwachte 
plekken geconstateerd.

Snippertjes
• Aan de gemeente is gemeld dat in het fiets-

pad naar de Meije gaten zitten. Het gras 
dat over het fietspad groeide is weggehaald 
en daardoor zie je het asfalt afbrokkelen. 
Het asfalt van het fietspad scheurt en door 
de scheuren wordt het fietspad wel gevaar-
lijk.  

• In de afgelopen jaren werd er door de 
gemeente een publieksuitgave gemaakt over 
het onderhoud van de Woerdense wegen, 
fietspaden enz. Hierin was te lezen wat er 
de komende jaren in de planning stond. Het 
Dorpsplatform kon dit dan bespreken en 
hierop vanuit haar betrokkenheid en lokale 
kennis reageren. Een dergelijke uitgave 
bestaat niet meer. Het is nu elk jaar weer 
een verrassing welk onderhoud plaatsvindt.   

• De PMD-pers (voor Plastic, Metaal en 
Drankkartons) naast de Milandhof bij de 
glasbak is nu aangesloten en werkt. Er ligt 
wel regelmatig afval omheen. Dat komt 
vooral omdat de mensen er te grote of te 
volle zakken in willen doen. Als dit niet 
lukt dumpt men het afval op straat. Het 
advies is dan ook om kleinere zakken te 
nemen (er zijn twee maten) of om de grote 
zakken niet te vol te doen.  

• Er is een verzoek gekomen om aan het 
begin van de Rondweg een bankje te plaat-
sen. Hieraan wordt gewerkt. Er wordt een 
mooie plek uitgekozen en er wordt nog 
afstemming gezocht met omwonenden. 

• Er zijn signalen ontvangen dat het infor-
matiebord bij de kruising Branderpad-
Milandweg (waarop Zegveldse activiteiten 
aangekondigd worden) hinder zou ople-
veren. Het bestuur is een paar keer wezen 
kijken, heeft getest met een auto, maar 
heeft geen belemmering voor het zicht op 
de weg kunnen constateren. 

• De botenhelling in de Meije is in han-
den van het Hoogheemraadschap en zij 
hebben een sleutel hiervan. Het publiek 
kan de helling niet meer gebruiken. Er 
ontstonden in het verleden op drukke 
dagen gevaarlijke verkeerssituaties en dus 
is de helling niet meer beschikbaar voor 
algemeen gebruik. 

• Aandacht is gevraagd voor het speeltuintje 
aan de Elzenlaan. Er is in ieder geval een 
speelattribuut kapot en dit moet hersteld 
worden.

• Aan de orde is geweest dat niet iedereen 
een oprit heeft om een oplaadkabel voor de 
elektrische auto te gebruiken.  Het is niet toe-
gestaan om kabels over stoep of weg te leggen.   



12
De Berichtgever zegt het met bloemen
Op 21 maart jl. tikten ze goud aan, Arie en 
Geertje Bol van de Hoofdweg 33 waren die 
dag 50 jaar getrouwd. In onderstaand stukje 
laten wij hun levens de revue passeren.

Arie is op 3 juni 1950 in ons mooie dorp 
geboren. Hij was nummer zes in het gezin 
Bol dat later tien kinderen telde, vijf jongens 
en vijf meisjes. De levensles die Arie zijn 
ouders mede als gevolg van eigen ervaringen 
voorleefden was: ‘Leven uit dankbaarheid en 
niet uit eigen kracht.’ Deze leefwijze is Arie 
altijd bijgebleven. Arie ging in Zegveld naar 
de lagere school, de School met de Bijbel aan 
de Hoofdweg waar nu De Voorhof is. De mid-
delbare school werd in Utrecht gevolgd, de 
LTS afdeling elektrotechniek. Daarna volgde 
de MTS afdeling elektrotechniek aan de Scutos 
in Utrecht. Na het behalen van zijn diploma 
moest hij in militaire dienst. Het eerste half-
jaar werd Arie aan de Kromhout Kazerne in 
Utrecht opgeleid tot onderofficier. Vervolgens 
ging hij als onderofficier bij de Oranjekazerne 
in Schaarsbergen aan de slag bij de technische 
dienst. Arie vertelt: “Ik heb een soort genoten 
van mijn diensttijd.” Iets wat velen hem niet na 
kunnen zeggen.

Aan het einde van zijn militaire dienst sprak 
hij met een vriend over wat te doen na hun 
diensttijd? Er werden plannen gemaakt om de 
wereld te gaan verkennen. “We wilden naar 
Australië, maar konden daar alleen heen als 
toerist en niet om te werken en dat was niet de 
bedoeling. Het werd uiteindelijk Zuid-Afrika 
en gezien mijn opleiding kon ik daar ook gaan 
werken.”
Maar voordat hij naar Zuid-Afrika ging, 
boekte hij nog een CPJ-reis naar Oostenrijk. 
Het werd de reis van zijn leven, want daar ont-
moette hij de vrouw van zijn leven. Arie werd 
verliefd op ene Geertje de Wit. Wat nu? Zuid-
Afrika vaarwel zeggen of….. Geertje zei: “Je 
moet gaan. Dit is jouw plan.” En zo gebeurde.

Maar eerst over Geertje. Zij is geboren op 19 
juni 1951 in Grijpskerk (Gr). Geertje was de 
oudste in het gezin De Wit dat vier kinderen 
telde, twee jongens en twee meisjes. De lagere 
school volgde zij in Grijpskerk, daarna ging zij 
naar de ULO in Grijpskerk. Na één jaar had 
zij het hier gezien. “Ik had geen talenknobbel 
en ben naar de huishoudschool in Groningen 
gegaan. Daar bloeide ik helemaal op. Vervol-
gens deed ik de INAS opleiding (INrichtings 
ASsistente). Hiervoor liep ik stage in het 
ziekenhuis De Lichtenberg in Amersfoort. 
Omdat ik nog te jong was om de opleiding 
verpleegkundige te gaan volgen, heb ik een 
half jaar als kindermeisje gediend bij een huis-
arts in Haaren. Daarna kon ik de opleiding 
verpleegkundige gaan volgen in Hoogeveen, 
een opleiding van 3½ jaar. Eerst woonde ik 
daar in een zusterflat, een hele leuke tijd. Maar 
met nog drie meiden wilden we iets meer 
vrijheid en hebben we met z’n vieren een huis 
gehuurd. Daar hebben we ontzettend veel 
plezier gehad. In die tijd, in 1972, heb ik ook 
Arie leren kennen. 

Arie was 
intussen op 
advies van 
Geertje naar 
Zuid-Afrika 
gegaan. 
De reis per 
schip er-
naartoe was 
al een be-
levenis. De 
aankomst in 
Zuid-Afrika 
was voor 
Arie toch 
een soort 
cultuur-
schok. “Er 
waren wel 

heel veel zwarte mensen en het was ook de 
hoogtij van de apartheid.” Arie kon gaan wer-
ken bij een elektrotechnisch installatiebureau.
In december 1973 is Geertje met een vrien-
din zes weken naar Zuid-Afrika geweest. En 
samen hebben zij met Arie daar een rondreis 
gemaakt. Arie vertelt: “Ik ben altijd verliefd 
gebleven op Zuid-Afrika. Het leven daar 
maakte heel veel indruk op mijn leven. Alles 
werd relatiever omdat je ziet hoe het leven ook 
anders kan zijn.” Arie wilde wel in Zuid-Afrika 
gaan wonen, maar Geertje was heel stellig en 
zei: “Hier, in het land van de apartheid, wil ik 
niet wonen.”

Bij terugkomst is Geertje gaan werken in het 
Antonius ziekenhuis in Utrecht. Zij deed daar 

de opleiding hemodialyse. Dit heeft te maken 
met het spoelen van de nieren bij mensen met 
nierfalen. 
In januari 1975 ging zij werken in het Hof-
poort ziekenhuis aan de Utrechtsestraatweg 
in Woerden, later in 1980 in het nieuwe 
ziekenhuis aan de Polanerbaan. Daar heeft zij 
in totaal 20 jaar gewerkt in allerlei functies. 
Toen de kinderen kwamen echter niet meer in 
fulltime dienst.

Arie ging bij terugkomst uit Zuid-Afrika wer-
ken bij installatiebedrijf Voorn en Koning in 
Bodegraven. Toen hij voor het bedrijf in Roer-
mond aan het werk was, kwam er iemand naar 
hem toe die een andere baan voor hem wist. 
Dit was de job leraar elektrotechniek bij de 
LTS in Woerden. Arie is de uitdaging aange-
gaan en heeft toen 6 jaar avondschool gevolgd 
om de benodigde diploma’s te behalen. 

Inmiddels was het jaar 1975 gekomen en Arie 
en Geertje hadden besloten te gaan trouwen. 
De grote dag werd 21 maart 1975. Het burger-
lijk huwelijk vond plaats op het gemeentehuis 
van Grijpskerk. Daarna werd hun huwelijk 
kerkelijk ingezegend door ds. P.J. Ribberink 
van de Gereformeerde kerk in Grijpkerk. Als 
trouwtekst kregen zij mee Psalm 84:12: ‘Want 
God, de Heere, is een Zon en Schild’. Arie en 
Geertje zeggen: “Dat is gedurende ons leven 
gelukkig ook gebleken.” De receptie en het 
feest werden, zoals in Grijpskerk gebruike-
lijk was, in één gevierd in zalencentrum ‘De 
Burcht’.
Omdat hun nieuwbouw woning in Woerden 
nog niet klaar was, konden Arie en Geertje 
voor één jaar de boerderij ’Dagelijks Trek’ 
(voorheen van Adam Verduijn) aan de 
Hoofdweg 2 huren. Na één jaar verhuisden zij 
naar hun nieuwe woning aan het IJsseloord in 
Woerden. In 1980 kochten zij hun huidige wo-
ning aan de Hoofdweg 33. “Ons verlangen was 
om vrij te wonen. Het huis is helemaal gestript 
en na een verbouwing van één jaar konden 
wij er gaan wonen. Tijdens de verbouwing 
woonden wij in een woonwagen, een oranje 
Pipowagen, achter de woning."

Het dienstverband als leraar bij de LTS in 
Woerden werd na 5 jaar verbroken. Er moes-
ten leerkrachten weg en Arie was het laatste 
gekomen, dus moest ook als eerste weg. Via 
een advertentie in de krant kwam hij terecht 
bij de Versfelt MTS in Utrecht, ook als docent 
elektrotechniek. “Eerst heb ik daar praktijkles 
gegeven, daarna theorieles. Tot slot werd ik 
daar teamleider bij de opleiding elektrotech-
niek. De laatste 9 jaar werkte ik bij het Consor-
tium Beroepsonderwijs. Wij ontwikkelden 
voor alle MBO-scholen het onderwijsmateri-
aal. Hier heb ik tot mijn pensioen gewerkt.”

Geertje heeft na het werken in het Hofpoort 
ziekenhuis in twee jaar de deeltijdopleiding 
MGZ (maatschappelijke gezondheidszorg) ge-
daan. “Ik werd wijkverpleegkundige in Vinke-
veen en Harmelen. Daarna kwam het werken 

Met dank aan Natuurlijk Bloemen voor het mooie boeket!
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Al meer dan tien jaar is onze school de trotse 
bezitter van het ‘School op Seef ’ certificaat. 
‘School op Seef ’ is hét lesprogramma voor 
basisscholen en leerlingen in Zuid-Holland. 
Want kinderen hebben recht op een veilige 
en zo zelfstandig mogelijke deelname aan het 
verkeer. Om het certificaat te behalen en te 
behouden wordt er onder meer gekeken naar 
de borging van de verkeerslessen op school, 
het betrekken van ouders, de praktische ver-
keerslessen en de veiligheid van de omgeving 
van de school.  

De doelstellingen van ‘School op Seef ’ zijn:
• Een veilige schoolomgeving en schoolroutes.
• Verkeersonderwijs vanuit de theorie in alle 

leerjaren.
• Praktisch verkeersonderwijs in alle leerjaren.
• Communicatie met de ouders over ver-

keersveiligheid.
• Aanmoedigen dat leerlingen naar school 

fietsen of lopen.
• Goed vastgelegde aanpak. 

Om veilig lopend of fietsend aan het verkeer 
deel te kunnen nemen, is naast kennis van de 

verkeersregels ook het bezit van voldoende 
vaardigheid belangrijk. Daarom gaat het in de 
lessen ‘Verkeerskunsten’ over de praktische 
vaardigheden zoals goed evenwicht kunnen 
houden, fietsen zonder slingeren, hoe je reke-
ning moet houden met anderen en hoe je de 
verkeersregels toepast in de praktijk. Afgelo-
pen les waren er weer verschillende parcours 
uitgezet op het schoolplein én de parkeerplaats 
zoals fietsen over een schuine plank, met één 
hand door de bocht fietsen, voorsorteren 
en afslaan naar links en ‘starten, stoppen en 
kijken.’ Tijdens de laatste praktijkles in juni 
komt onze verkeersdocente van ‘School op 
Seef ’ langs. Ze gaat met de leerlingen van de 
onderbouw een verkeerswandeling in Zegveld 
maken, waarbij een aantal oversteekmomen-
ten aan bod komen. Met de leerlingen van de 
middenbouw fietsen we naar Zegveld, waarbij 
het doel is om de kennis van verkeersborden 
te vergroten en veilig te fietsen in een groep. 
Met de bovenbouw leerlingen fietsen we naar 
Woerden waarbij er aandacht wordt besteed 
aan het fietsen in een groep, wat te doen bij 
inhalen en ritsen en hoe het werkt op verschil-
lende rotondes en kruispunten. 

Verkeersles op de Milandschool

als coördinator van de intensieve thuiszorg 
op mijn pad en heb ik nog een periode als 
dementieconsulent in Oudewater gewerkt. Ik 
wilde mensen thuis kunnen helpen en vond 
dat mensen thuis moesten kunnen overlijden 
en zo mogelijk niet in het ziekenhuis. Tot slot 
heb ik nog de 3-jarige opleiding psychosociale 
hulpverlening gedaan met de specialisatie van 
rouw en verlies op diverse terreinen. Deze 
laatste opleiding koos ik mede vanwege eer-
dere verlieservaringen waaronder het vroege 
overlijden van mijn moeder en een niet zo’n 
goede band met mijn stiefmoeder.” Na deze 
opleiding die erg veel indruk maakte, is Geer-
tje een eigen praktijk gestart voor mensen die 
aan rouw of verlieservaringen willen werken. 
Haar praktijk bestaat inmiddels 16 jaar.

Op sociaal gebied zijn Arie en Geertje ook ac-
tief geweest. Zo was Arie clubleider, jeugdou-
derling en voorzitter van de kerkenraad bij de 
Gereformeerde kerk in Woerden. “Ik hou van 
werken met en voor jonge mensen.” Verder 
heeft Arie nog in het schoolbestuur gezeten, 
maar het lange praten over van alles en nog 
wat, was niet zijn ding. Hij vindt zichzelf een 
doener. 
Geertje was ook kerkelijk actief als wijkouder-
ling en zat in de ouderraad van de school. 
Verder was zij bestuurslid en medeoprichter 
van Zegveld Zorgt en de realisatie van de 
Pionier. “Hierbij heb ik mij ingezet voor 
oudere mensen die in Zegveld willen blijven 
wonen.” Op dit moment is Geertje zorgvrijwil-
liger in het hospice in Oudewater. 

Hun gouden huwelijksjubileum hebben zij 
met de eigen kinderen gevierd. “We zijn een 
weekend met Sander, Hanneke en Matthijs 
naar De Lutte geweest. We hebben daar 
ontzettend van genoten. Zeker ook om te 
zien hoe onze kinderen als broers en zus met 
elkaar optrekken. Binnenkort gaan we met ons 
gezin, de kinderen en vijf kleinkinderen, naar 
Zuid-Afrika, het land waar Arie 1½ jaar heeft 
gewerkt. We gaan daar een rondreis maken 
in het authentieke deel van Zuid-Afrika. En 
natuurlijk hopen we in het Krugerpark de Big 
Five te zien.”

Geertje vertelt tijdens dit interview dat Arie 
het beste is wat haar is overkomen. Arie vat 
hun leven als volgt samen: “De moraal van ons 
leven is dat je op je 23-ste levensjaar iemand 
ontmoet en dat je het de rest van je leven 
samen leuk hebt. Dan heb je het getroffen.” 
Geertje vult nog aan: “We zijn er verwonderd 
van.”

De Berichtgever heeft het gouden bruidspaar 
gefeliciteerd met hun jubileum en hen het 
bloemetje van de maand overhandigd. Daarbij 
ook de wens uitgesproken dat ze samen, met 
allen die hen lief en dierbaar zijn, nog hele 
mooie en gezonde jaren mogen hebben.
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Hij draait inmiddels al weer zo’n drie jaar 
mee bij Gasterij De Milandhof, Jacco van Elk. 
De naam Van Elk is voor oud-Zegvelders een 
bekende naam, want de opa van Jacco was 
Dirk van Elk. 
Vorig jaar heeft er een wisseling van de wacht 
plaatsgevonden, want Jacco heeft per 1 juli 
2024 het stokje overgenomen van Lauw 
Uittenbogaard en is vanaf die tijd officieel 
bedrijfsleider.

Maar eerst willen we nog even Lauw in het 
zonnetje zetten. Lauw weet het nog goed. “Op 
12 juni 1998 kwam ik in dienst, 4 dagen voor 
de Zegvelderie. Dus ik kon gelijk mijn borst 
nat maken, zoals dat heet. Ik deed het blijkbaar 
goed, want in oktober van dat jaar is het con-
tract officieel getekend.” Lauw stond voor een 
enorme uitdaging, de Milandhof weer op de 
rail te krijgen nadat het een poosje zonder be-
drijfsleider had gezeten. In De Milandhof zat 
toen ook nog tandarts Fokker en de fysioprak-
tijk van René Verbeek. Lauw vertelt: “Maar we 

hebben het gelukkig zien groeien. Het bestuur 
van De Milandhof heeft het vertrouwen aan 
mij en het team gegeven. Er was echter geen 
geld om zalen op te knappen, alleen kon er 
wel verf gekocht worden. Toen zijn we zelf 
aan het schilderen gegaan en hebben zaal voor 
zaal opgeknapt. In de afgelopen 25 jaar zijn 
we driemaal de hele Milandhof rond gegaan 
en steeds weer vernieuwd. Uiteraard hebben 

we dit later met deskundige hulp gedaan.” De 
Milandhof was ook een echt dorpshuis. ”Van-
uit het dorp kwamen veel initiatieven en we 
hebben geprobeerd deze allemaal te verwezen-
lijken. Alleen de biljartvereniging hebben we 
niet kunnen plaatsen.”
De Ondernemerskring Woerden (OKW) 
verkoos in 2018 Gasterij De Milandhof tot 
onderneming van het jaar. “Daar zijn we trots 
op en blij mee.”

Door het vertrek van toenmalige huurders 
werden de ruimtes omgebouwd tot De 
Oude Herbergh, een ruimte waar men lek-
ker kon eten met entertainment. Er werden 
ook thema-avonden in De Oude Herbergh 
georganiseerd, zo’n 50-60 per jaar. “Bij de 
economische crisis in 2008 stortte dit concept 
helemaal in. Wat nu? Toen zijn we begonnen 
met Spies & Spijs, een Rodizio Grill restau-
rant. Van dit soort restaurants zijn er vier in 
Nederland. Wekelijks komen er nog steeds 300 
tot 450 mensen bij Spies & Spijs eten. Ook de 

partijen gaan gelukkig goed en trekken weer 
aan, ondanks dat alles duurder wordt. Het 
verenigingsleven wordt helaas minder. Deze 
zijn door de coronapandemie flink afgenomen. 
Ook heeft corona veel bedrijven de das om-
gedaan. Wij proberen verenigingen te helpen 
zodat ze hun ding kunnen blijven doen, maar 
het brengt weinig geld in het laadje.”

Jacco: “Het mag beaamd en gezien worden dat 
Lauw De Milandhof 25 jaar met hart en ziel 
gedragen heeft.” Waarop Lauw zegt: “Gelukkig 
hebben we in Jacco een fijne jonge gozer ge-
vonden als mijn opvolger. Daar zijn we erg blij 
mee. Tot 1 januari jl. heb ik nog meegelopen 
om Jacco eventueel van advies te voorzien. Er 
gebeurt veel in De Milandhof .” Jacco: “Lauw 
helpt nog bij de opbouw en afbouw van grote 
evenementen.” Lauw: “Ik vind het daarnaast 
leuk om als vrijwilliger te helpen voor Goede 
Doelen, zoals onlangs het bakken van oliebol-
len en appelbeignets voor Hospice De Mantel-
meeuw en Gospelkoor Miracles. Maar zonder 
mijn vrouw Wil had ik dit alles niet kunnen 
doen. Zij blijft nog de personeelsadministratie 
doen. Maar het wordt nu ook tijd om samen 
leuke dingen te gaan doen.”

De nieuwe bedrijfsleider Jacco heeft er zin 
in. “Laten we voorop stellen dat ik er de volle 
100% voor ga. Ik doe het met veel plezier en 
het voelt niet als zwaar aan. We blijven met 
een positieve blik de toekomst inkijken. Ik 
hou m’n hart wel vast, de kosten rijzen de pan 
uit, het is een spannende tijd. Gelukkig zijn 
de contacten met het bestuur goed, die zijn 
uiteindelijk verantwoordelijk, ik ben uitvoer-
der. Ik ga op dezelfde voet verder als Lauw, 
met een frisse wind. Lauw en ik hebben ten 
aanzien van De Milandhof hetzelfde idee, 
namelijk dat De Milandhof voor de Zegvelder 
gelijk blijft. Het is goed dat Lauw er nog wil 
zijn voor Jacco en Jacco is blij als Lauw nog 
helpt. We zijn sociaal betrokken, maar moeten 
ook commercieel zijn.”

Lauw: “Ik wil heel graag de mensen uit 
Zegveld bedanken voor het vertrouwen dat ze 
in mij hebben gesteld en hoop dat ze Jacco de 
kans geven om het voort te zetten, in samen-
werking met het bestuur.” 

Jacco: “Ik wens Lauw ontzettend veel plezier 
en dat hij nog lang mag genieten van z’n 
pensioen.”

Beiden geven aan dat zij met dit bericht willen 
aangeven dat de overname tussen Lauw en 
Jacco heel fijn verlopen is.

De Berichtgever wenst Lauw (en natuurlijk 
ook Wil) nog heel veel mooie jaren en wenst 
Jacco als bedrijfsleider heel veel werkplezier in 
het hart van ons mooie dorp. 

Wisseling van bedrijfsleider bij de Milandhof
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Fijne, geslaagde duurzaamheidsmarkt!

Het was een mooie, drukke bewonersbijeen-
komst op 11 maart jl. in De Milandhof. Dik 
vijftig bewoners en andere belangstellenden 
kwamen luisteren en praten over het verduur-
zamen van de woningen in Zegveld. Daar zijn 
we blij mee!
De opening was door Jelmer Vierstra, wethou-
der Woerden en natuurlijk was er een eigen 
introductie van Duurzaam Zegveld: wie zijn 
wij en wat willen we? De duurzaamheidsmarkt 
bood zo’n 10 aanbieders van diensten en maat-
regelen rond duurzaamheid. Kleine en grote 
partijen die u kunnen helpen bij het verder 
verduurzamen van uw huis. Er was verder alle 
ruimte voor de onderlinge ontmoeting en het 
brede gesprek over duurzaamheid.
Mocht u meer informatie willen hebben, de 
onderstaande 9 aanbieders helpen u graag 
verder op weg:

• Duurzaam Woerden, Lex Albers en 
Michael Stallvord - Informatie en advies 
over verduurzaming, energiecoach
https://duurzaamwoerden.nl

• Energiecentrum Woerden, William van 
Leeuwen - energieadvies; persoonlijke 
begeleiding bij uitvoering 
https://www.woerdenenergie.nl

• Energietransitie 2030 (Woerden), Alex 
Koopman - Energie-bespaaradvies (sub-
sidie), Aardgasvrij huis, Traject bege-
leiding, energielabel, Warmtescan
https://www.energietransitie2030.nl

• Financiële Huisarts (Woerden), Frank 
Suers - Financiering: lening bij het warmte-
fonds, hypotheek https://www.frankfh.nl

• Gemeente Woerden, Anne Heeger - 
Woerdens Isolatieprogramma; Energie
transitie in zijn algemeenheid (o.a. 
subsidies)
https://www.woerden.nl/Onderwerpen

• JP Installaties (Kamerik), Jacco Pak - 
Zonnepanelen, Warmtepompen, 
Thuisaccu’s 
https://jp-installaties.nl

• SolarProf Woerden, Ignace Boreel - 
Zonnepanelen, accusystemen 
https://www.solarprof.nl

• Renovatie-Totaal (De Meern) - 
Kruipruimte, spouwmuur, daken (buren

korting) https://renovatie-totaal.nl
• Groen Zegveld, Eveline Brak, Sandy v.d. 

Bosch, Ellen van Dijk - Vergroening, 
regentonnen e.d. 
https://www.facebook.com/GroenZegveld

Dagboek van een moestuinder 
Natuurlijke balans, het sleutelwoord voor … tja, waarvoor niet? Het 
internet staat er vol mee. En natuurlijk kun je flink geld uitgeven om je lijf, 
je hoofd, je hormonen, je relatie en wat al niet meer met coaching, met 
pillen of drankjes in balans te brengen. Maar hoe zit dat in de natuur, die 
natuurlijke balans?
Onze moestuinboeken laten ons in de eerste hoofdstukken direct weten 
‘Ken je grond’, ‘Ideale omstandigheden’, ‘Zuurgraad van de grond’, ‘Grond 
verbeteren’, 'Wisselteelt', 'Bodemleven'. Nou, dat lijkt me duidelijk, de 
samenstelling van de grond en het bijbehorende bodemleven zijn de basis 
voor die natuurlijke balans. Wij naar een tuincentrum en een PH-meter 
gekocht om zo te weten te komen hoe het met de zuurgraad zit, dat blijkt 
helemaal niet zo verkeerd. Ook ontdekken we best veel wormen en andere 
kruipende beestjes in een schep aarde. Het woord ‘wisselteelt’ zijn we al 
tegengekomen bij het maken van het teeltplan. Dat gaat dus best lekker.
Maar … mijn hemel … wat staat er veel onkruid op onze kavel. En wat is 
het voor soort onkruid? Via Google Lens even uitzoeken wat het is. Het 
blijkt heermoes, ook wel kattenstaart genoemd. Nooit van gehoord! De 
gevonden info maakt ons niet erg blij: ‘bijzonder hardnekkig', ‘lastig te 
bestrijden door meters diepe en lange wortels’, ‘breekt gemakkelijk’, ‘komt 
voor op arme bodems met een tekort aan mineralen’.
Wel, die heermoes mag dan lastig zijn, maar het vertelt ons ook meteen 
wat er aan de bodem verbeterd moet worden. Ja, die natuur is nog niet 
zo gek, het probeert zichzelf ‘te genezen’, want de heermoes haalt het 
mineraal silicium uit dieper gelegen grondlagen om zo de tekorten aan 
te vullen. Dus niet meteen de gft-kliko vullen maar gebruiken als mulch 
of heermoesgier van maken om de bodem mee te verrijken. We kijken 
uit naar wat de natuur ons nog meer te vertellen heeft. O ja, het gaat best 
goed met de zaailingen, de meeste zijn inmiddels uitgeplant. Nu maar 
hopen dat de nachtvorst weg blijft.

April 2025



16

Theo Westerink 
op de Hoofdweg 111 in Zegveld

Bestel uw kaas en nootjes via 

een bericht naar 0652648841

en haal uw bestelling af bij:

Tijdens de vergadering van het Dorpsplatform 
Zegveld op 18 maart jl. werd het dagelijks 
bestuur van het Dorpsplatform verrast door 
dorpswethouder Arjan Noorthoek. Hij nam 
het woord en memoreerde dat het Dorps-
platform inmiddels 25 jaar bestaat. In een 
krantenartikel van 16 maart 2000 wordt over 
een tweede bijeenkomst van het Dorpsplat-
form gesproken.
De reden van het oprichten van een Dorps-
platform was dat de inwoners van ons dorp 
boos waren. Arjan vertelt: “Het fietspad langs 
de Hoofdweg dat in een erbarmelijke staat 
verkeerde, was er uit gegooid en provisorisch 
hersteld. Dit had veel lekke banden tot gevolg. 
De enige die er wel bij vaarde was fietsenma-
ker Stoof. Daarnaast was de beschoeiing aan 
de Hoofdweg hard aan vervanging toe en was 
het parkeren van vrachtwagens in het dorp 
een probleem. Verder moest er meer woning-
bouw komen. En daarmee was het doel van 
het Dorpsplatform Zegveld geboren: opkomen 
voor de leefbaarheid van het dorp en zorgen 
dat ons dorp in het grote Woerden niet onder-
gesneeuwd raakt.

Het Dorpsplatform is in 2000 opgericht door 
Arja de Vink en Piet Brak vanuit het CDA en 
Fred van Arkel vanuit de woningbouwver-
eniging. Ook Paul Vonk sloot direct bij het 
Dorpsplatform Zegveld aan en nam de taak 
van secretaris op zich. Arja de Vink werd 
voorzitter. Daarnaast werden de Zegveldse 
verenigingen opgeroepen in het Dorpsplat-
form zitting te nemen. Vastgelegd werd dat het 
Dorpsplatform er zou zijn om de leefbaarheid 
van het dorp te bewaken en te stimuleren.

In 2006 werd Henk van Dam voorzitter en 
nam het stokje van Arja de Vink over en trad 
Corry Vink ook tot het bestuur toe en ook 
Inger van Mourik kwam het Dorpsplatform 
versterken.

In 2012 legden de bestuursleden Henk van 
Dam (hij werd raadslid) en Paul Vonk hun 
functies neer. Paul werd vanaf dat moment 
waarnemend secretaris. Hij vond het Dorps-
platform te waardevol om te stoppen, maar 
vond wel dat de leefbaarheid van het dorp een 
zaak is voor alle Zegvelders en inwoners daar-
in hun verantwoordelijkheid zouden moeten 
nemen. Het viel niet mee om nieuwe bestuurs-
leden te vinden. Gezocht werd naar personen 
met een Zegvelds hart, een gezond verstand, 
enige bestuurlijke ervaring en die zich willen 
inzetten voor het algemeen Zegvelds belang. 
Toen niemand van buiten beschikbaar was, 

werd Piet Brak bereid gevonden om voorzitter 
te worden. En omdat er geen nieuwe secretaris 
gevonden werd, bleef Paul nog maar ‘even’ 
aan als waarnemend secretaris. Maar nu, na 
25 jaar, is het wel eens welletjes en worden 
serieuze pogingen gedaan het bestuur te ver-
versen, want dat wordt wel eens tijd, zo vindt 
het bestuur.

Het Dorpsplatform heeft de afgelopen jaren 
veel punten op de agenda gezet en daarmee 
ook veel bereikt. Hierbij valt te denken aan het 
Deltaplan (ophoging van het dorp), verkeer 
(reconstructies, parkeren), de nieuwe wijk 
Weidz, de oprichting van Zegveld Zorgt, de 
Pionier, aandacht voor openbaar groen/bomen 
en sociale cohesie. Belangrijk moment was ui-
teraard het coronavirus, wat voor iedereen een 
bijzondere periode was. Tijdens de corona-
periode was het Dorpsplatform noodge-
dwongen even minder actief, maar heeft de 
draad daarna weer voortvarend opgepakt.
De bestuursleden Piet Brak, Paul Vonk en 
Inger van Mourik kregen van Arjan als dank 
namens de gemeente een bloemetje overhan-
digd. Helaas was het vierde dagelijks bestuurs-
lid Corry Vink op dat moment verhinderd; 
zij heeft later de bloemen gekregen. Verder 
overhandigde Arjan namens de gemeente 
Woerden aan het bestuur een cheque van 
€ 200,00 en wat hem betreft gaan ze er lekker 
van uit eten want dat hebben ze dik verdiend 
voor het vele, vele werk dat zij hebben ver-
richt. Het bestuur van het Dorpsplatform had 

25 jaar Dorpsplatform

deze avond zelf voor gebak gezorgd, waar de 
Zegvelders dankbaar van aten!

Dat het Dorpsplatform al zo lang bestaat 
heeft volgens het bestuur te maken met de 
grote betrokkenheid van de Zegvelders. Nooit 
doet het bestuur een vergeefse moeite op de 
inwoners en telkens staan er weer nieuwe 
vrijwilligers en werkgroepen op (denk maar 
eens aan de werkgroep groen en bomen, het 
dorpsteam duurzaamheid, de vrijwilligers die 
jaarlijks voor de dorpskerstboom zorgen, zelf 
een bankje verzetten waar de gemeente geen 
geld voor had, bomen snoeien die in de weg 
staan…. het is teveel om op te noemen). Ook 
de grote opkomst bij de vergaderingen van 
het Dorpsplatform getuigt van de betrokken-
heid van de inwoners bij het dorp. Niet voor 
niets staat ons dorp op het gebied van sociale 
cohesie en samenleven er zo goed op bij de 
gemeente en wordt het Dorpsplatform Zegveld 
vaak als voorbeeld genoemd. Dit geeft het 
bestuur ook het vertrouwen dat er in het dorp 
nieuwe bestuursleden zullen opstaan. Laten 
wij het hopen, want het dorp verdient een 
sterk Dorsplatform dat zich voor de leefbaar-
heid blijft inzetten, want zo zegt Paul altijd: 
“Toeschouwers bestaan niet, je moet meedoen, 
je bent als inwoner mede verantwoordelijk 
voor de leefbaarheid van het dorp.”

De Berichtgever wenst het Dorpsplatform heel 
veel wijsheid om de belangen van ons dorp te 
blijven behartigen.
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Het kon niemand ontgaan zijn, de oliebollen-
actie voor Stichting De Mantelmeeuw en 
Gospelkoor Miracles. Drie dagen lang hing er 
een heerlijke geur van vers gebakken oliebol-
len en appelbeignets boven ons dorp. En het 
opsnuiven van de geur deed velen naar de 
verkoopwagen aan de Middenweg voor De 
Milandhof gaan. 

Geheel op vrijwillige basis hebben Lauw Uit-
tenbogaard en zijn vrouw Wil drie dagen er 
voor gezorgd dat wie maar wilde, oliebollen en 
appelbeignets konden kopen. Daarvoor kwa-
men zij ‘s morgens om 4 uur al uit bed, want 
er moest beslag gemaakt worden. Wil deed 
dit samen met haar schoonzus Anneke, een 
werkje dat heel precies komt. Zodra het beslag 
klaar was, kon er gebakken worden en dat drie 
dagen lang. In de keuken van de Milandhof 
was Lucienne, de zus van Lauw, het hoofd en 
had daar de leiding. Zij deed niets anders dan 
bakken, bakken en nog eens bakken en Lauw 
bakte in de verkoopwagen.

Aan alle kanten is het bakken van de oliebol-
len en appelbeignets gesponsord. Zo sponsorde
Piet Verkroost, op donderdagmiddag de 
Zegveldse kaasboer, 300 eieren en roomboter. 
Verder zijn bijna alle ingrediënten gesponsord 
door bedrijven uit de omgeving. Veel vrijwil-
ligers van het gospelkoor Miracles hebben in 
de Milandhof geholpen bij het bakken van de 
oliebollen en het schillen van de appels voor 
de appelbeignets. Ook Ria Baars heeft een dag 
lang geholpen bij het schillen van de appels. 
Vrijwilligers bij de Mantelmeeuw hebben gro-
tendeels weer geholpen bij de verkoop.   
Het resultaat mag er zijn. Uiteindelijk zijn er 
zo’n 10.000 oliebollen gebakken en verkocht 
en zo’n 3.000 appelbeignets. Ga er maar aan 
staan!
Aan het eind van de actie kon er € 14.016,75 
worden overgemaakt naar Stichting De Man-
telmeeuw en ca. € 3.465,00 naar Gospelkoor 
Miracles. Bedragen om stil van te worden!

Heel veel dank aan Lauw en Wil en alle hel-
pers, wat hebben jullie veel werk verzet met 
een fantastisch resultaat.

Oliebollenactie

groot succes Groene 
halsbandparkieten
Rond 1981 las ik het tijdschrift Grasduinen 
iedere maand helemaal uit. Ik weet nog dat er 
een artikel in stond over de groene halsband-
parkieten. Ze waren ontsnapt (of vrijgelaten) 
in de jaren ‘70 en hadden zich gevestigd in 
het Vondelpark in Amsterdam. Inmiddels 
zitten ze nu dus ook hier in Zegveld. De vo-
gels zijn prachtig om te zien; een groene flits 
die voorbij schiet. En zo zaten er vier Groene 
halsbandparkieten in onze boom! Ze maken 
wel een hoop herrie als ze rondvliegen. Je 
weet gelijk dat je met een parkietensoort te 
maken hebt. Het gebeurt weleens dat er per 
ongeluk een parkiet ontsnapt uit een kooi, 
maar de halsbandparkiet is toch wel een 
maatje groter. Ik kan er niet echt blij van 
worden; ze eten de bloesems en het fruit van 
je bomen, uit iedere appel eten ze een hapje! 
Gelukkig hebben wij geen appels. Ook pik-
ken ze een graantje mee van wat wij allemaal 
geven aan onze gewone tuinvogels. In heel 
Nederland zitten er zo’n 10.000 tot 12.000 en 
ze zijn er het hele jaar.  Heb jij ze al gespot en 
heb je ze al zien nestelen?

Wil je ook meehelpen met onze biodiversiteit 
te herstellen? Dat kan door er voor te zorgen 
dat er meer bloemen voor de bijen en andere 
insecten komen. In Zegveld zijn twee voed-
selbanken/plekken waar je gratis een zakje 
met inheemse zaden kan ophalen. Dat is bij 
mij (Kastantjelaan 11) of bij het Ooievaars-
station. De organisatie de Pollinators hebben 
voor de zakjes met zaad gezorgd, april is bij 
uitstek perfect voor zaaigoed wat niet tegen 
de vorst kan; zodra ze ontkiemen is er ’s 
nachts geen vorst meer.
Dus wip een paar tegels en laat ze ophalen 
door de Tegeltaxi van Woerden. Zaai op een 
zonnige plek en geef water en laat je verassen!
Zo kunnen wij met elkaar de biodiversiteit 
vergroten door inheemse planten te zaaien.
Heb je een groene suggestie voor deze co-
lumn? 
Stuur een berichtje naar 
greeneveline@outlook.com (ook voor het 
zakje met inheemse zaden).

Een groene groet, GreenEveline

Opbrengst Kledingbeurs 

voor volwassenen
(Een ingekomen bericht)

Op 5 april jl. werd de voorjaars- en zomer-
editie van de kledingbeurs voor volwassenen 
gehouden, en het was een groot succes! Dank-
zij de inzet van onze enthousiaste vrijwilligers 
en de vele bezoekers konden we een mooie 
opbrengst van maar liefst € 600,00 realiseren. 
Dit bedrag komt volledig ten goede aan de 
Voorhof.

Wij willen graag onze hartelijke dank uitspre-
ken aan alle vrijwilligers die zich hebben inge-
zet om deze beurs mogelijk te maken. Zonder 
jullie hulp was dit niet mogelijk geweest! Ook 
danken wij alle bezoekers die langs zijn geko-
men, of het nu was om te kopen, te verkopen 
of gewoon om te komen kijken. Jullie steun is 
enorm gewaardeerd!

We kijken nu al uit naar de volgende editie en 
hopen jullie daar weer te mogen verwelkomen.

Motorverbod nog 
van kracht in 
Zegveldse gedeelte 
van de Meije
In het Zegveldse (Woerdense) gedeelte van de 
Meije geldt nog steeds een motorverbod. Tij-
dens weekenden en feestdagen van 1 april tot 
1 oktober, tussen 9.00 en 18.00 uur. Dit verbod 
is bedoeld om de rust, veiligheid en leefbaar-
heid in dit landelijke gebied te waarborgen. 
Motorrijders wordt daarom verzocht om dit 
verbod te respecteren.

In het Bodegraafse gedeelte van de Meije is 
het motorverbod sinds 19 februari 2025 niet 
langer van kracht. De Haagse bestuursrechter 
heeft het verbod daar opgeschort, waardoor 
motorrijders weer toegang hebben tot dit deel 
van de weg. Dit kan tot verwarring leiden bij 
bezoekers van het gebied.

Wij vragen motorrijders dan ook om goed op 
de borden te letten en rekening te houden met 
de geldende regels, zo-
dat het karakter van de 
Meije behouden blijft.
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Rondje Zegveld: Bedankt, bedankt, 
bedankt!
Zaterdag 5 april jl. was het Rondje Zegveld en de organisatie van Rondje Zegveld had besloten 
om dit jaar de opbrengst te sponsoren aan De Berichtgever. Dankzij het prachtige weer was er 
een record aantal deelnemers en dit was voor De Berichtgever alleen maar gunstig. Aan het eind 
van deze activiteit kon de organisatie van het Rondje Zegveld aan het team van De Berichtgever 
een cheque overhandigen met het prachtige bedrag van € 1.500,00. 
Het team van De Berichtgever is de organisatie van Rondje Zegveld zeer dankbaar en kan alleen 
maar zeggen: bedankt, bedankt, bedankt! Het is een geweldige financiële injectie om De Bericht-
gever de komende tijd gratis huis-aan-huis te kunnen blijven bezorgen. En uiteraard zal het team 
van De Berichtgever hun uiterste best blijven doen om u van het Zegveldse nieuws te blijven 
voorzien. Blijft u ons ook voorzien van Zegvelds nieuws?

Uitnodiging voor het Zegvelds Diner
Aan alle inwoners en oud-inwoners van 55-plus in Zegveld

‘Welzijn Zegveld’ nodigt u allen uit voor een gezellig diner op

woensdag 4 juni 2025 in De Milandhof

Dit diner wordt mede mogelijk gemaakt door GASTERIJ DE MILANDHOF.

U wordt om ongeveer 17.30 uur verwacht. We beginnen met een welkomstdrankje.
Daarna krijgt u een diner in buffetvorm met tussen de verschillende gangen een gezellige muzikale verrassing.

De eigen bijdrage is € 32,50 p.p. (alles inbegrepen).

Aanmelden vóór 28 mei bij: Hanneke Kastelein Tel: 06-27151332.
De eigen bijdrage bij voorkeur overmaken aan Stichting Welzijn Zegveld, IBAN: NL59 RABO 0347 4943 15

of eventueel contant dan wel gepast betalen.
Als u een dieet gebruikt, wilt u dat dan doorgeven bij uw aanmelding.

VOL = VOL

Graag tot ziens op woensdag 4 juni 2025

Bevrijdingsontbijt 
(Een ingekomen bericht)

Op 5 mei a.s. vieren we dat we 80 jaar bevrijdt 
zijn. Daarom organiseert de Christelijke Oran-
jevereniging Zegveld een bevrijdingsontbijt.
Om 8.30 uur wordt het bevrijdingsvuur ont-
stoken bij het monument. Een groep Zegveld-
se lopers met begeleiding halen het vuur 
’s nachts in Wageningen op.
Na het ontsteken van het vuur verplaatsen we 
ons naar de sporthal van de Milandhof om te 
genieten van een heerlijk ontbijt.
De kosten voor het ontbijt zijn:
Kinderen van 0 – 3 jaar: gratis
Vanaf 4 jaar t/m 8 jaar: € 5,00
Van 9 t/m 12 jaar: € 6,00
13 jaar en ouder: € 10,00

Voor het ontbijt kunt u zich 
aanmelden via:
• De opgavestrook in het 

Oranjeboekje. Deze kunt 
u invullen en bij Daniëlle van Elk in de 
brievenbus deponeren, Berkenlaan 22. 
De kosten graag gepast in een envelop bij 
aanmelding.

• Whatsapp, 06-41850460, betaling kan vol-
daan worden via een betaalverzoek, graag 
vermelden bij opgave.

• Op Koningsdag tijdens de puzzeltocht in 
de Milandhof van 10.30 – 11.30 uur. De 
kosten graag gepast in een envelop.

Opgeven kan tot en met 26 april.
We hopen u allen te ontmoeten op 26 april, 
4, 5 en 10 mei.
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Hardlopen in Zegveld op 5 april 2025, 
een zonovergoten dag met een koel 
windje, ideale omstandigheden voor 
lopers, vrijwilligers en supporters. We 
kijken terug op een succesvolle dag. Er 
gingen 427 lopers van start, een record 
aantal deelnemers. Zelfs bij de kidsrun 
een record met 123 kinderen. Sommigen 
werden begeleid door hun ouders, heel erg 
leuk om te zien.
Trotse gezichten bij de finish met als belo-
ning een medaille voor elke finisher.
De foto’s staan op de website www.rondje-
zegveld.nl .
Voor de prijsuitreiking aan de winnaars 
is de cheque aan Gert en Gerkla van de 
Berichtgever overhandigd. Alle sponsoren en 
deelnemers bedanken we voor hun bijdrage 
hieraan.
Bijzondere vermelding van deze editie is dat 
we een speciaal podium voor de 80+ cate-
gorie hadden op de 5 km. Dit is uniek. Zeg-
velder Cees Methorst behaalde de 1e plaats 
in 33:15 m. Op de 2e en 3e plaats twee 
Woerdenaren die nog steeds bij Atletiek-
vereniging Clytoneus trainen. Gerard van 
der Meer kwam na 35:47 m. over de finish 
en Pieter ’t Hart (81 jaar!) na 36:42 m. Hoe 
mooi is het als je dit nog kan doen.
De snelste Zegveldse vrouw op de 5 km. 
was Amy Beukers in 24:27 m.
De snelste Zegveldse vrouw op de 10 km. 
was Laura Antwerpen, zij ging na 55:20 m. 
over de finish.

Knappe prestaties
Bij de Zegveldse mannen stonden dezelfde 
winnaars als in 2024 op het podium, beiden 
met een veel snellere tijd. Hun trainingen bij 
AV Clytoneus werpen vruchten af. Stef van 
Niekerk won de 5 km. in 20:29 m. Vorig jaar 
was zijn eindtijd 22:45 m. En Jeroen Frasa, die 
al drie jaar op rij de snelste Zegvelder is op 
de 10 km. Nu ging hij over de finish na 35:44 
m. Het wordt een uitdaging deze jongens te 
verslaan.

De winnaars bij de 5 km. heren werd 
Hugo van der Ploeg uit Woerden in 16:51 
m. Na een aantal edities als 2e te finishen, 
was dan nu het hoogste podium voor 
hem.
De 2e plaats was voor Stijn van Geene 
uit Amsterdam in 17:31 m., op de voet 
gevolgd door Yorick Westmaas uit 
Bodegaven met 17:38 m.
De 5 km. vrouwen werd gewonnen 
door Geertje Meijer uit Houten. Ze 
finishte na 19:54 m. Ook zij behaalde 
in 2023 een podiumplaats, maar toen 
een 3e plaats. Het is leuk als deelne-

mers terugkomen en hun prestatie kunnen 
verbeteren. Een 2e plaats was voor Anniek 
van Triest uit Woerden met een hele scherpe 
eindtijd van 21:11 m., ook veel sneller dan 
vorig jaar en toen een 3e plaats. Een 3e plaats 
was er nu voor haar (Clytoneus) clubgenoot 
Zara Kok uit Woerden in 22:14 m.
Het podium van de 10 km. heren werd gevuld 
door Sibrand Rinzema uit Woerden op de 1e 
plaats. Hij liep de 10 km in 34:55 m. Tweede 
werd Wilfred Verhagen uit De Bilt (oud Woer-
denaar) in 35:03 m. en de 3e plaats voor onze 
Zegvelder Jeroen Frasa. Zijn eindtijd 35:44 m. 
Hij heeft zijn tijd met bijna 2 minuten verbe-
terd ten opzichte van 2024, wat een prestatie.
Bij de 10 km. vrouwen ging EsmeeAnne de 
Meulmeester uit Duiven als eerste over de fi-
nish in 41:06 m. Petra Sloots uit Brielle volgde 
op korte afstand in 41:31 m. De 3e plaats was 
voor Marit de Rooij uit Sprang-Capelle, zij 
kwam na 45:09 m. over de finish.

Het was weer een sterk deelnemersveld, ze 
kwamen overal vandaan. Maar ook waren er 
veel hardlopers uit Zegveld, Woerden en om-
streken en oud-Zegvelders die de vertrouwde 
polder in renden. Fanatiek of recreatief, voor 
iedereen is deze loop geschikt.
Er waren zo’n 140 Zegveldse lopers en 120 uit 
Woerden. De overige lopers kwamen overal 
vandaan. Kijk op de website voor de uitslagen 
en de foto’s voor een mooie impressie.

Rondje Zegveld 7e editie
(Een ingekomen bericht)



Heeft u fysiotherapeutische zorg nodig?

Fysio-Aktief biedt:
• Fysiotherapie en/ of  Manuele Therapie  
• Revalidatie na operatie  
• Neurorevalidatie 
• Medische fitness onder begeleiding van een fysiotherapeut.
• Beweegprogramma’s: artrose - longklachten - oncologie (kanker).

Wij zijn bereikbaar op 0348-425190 voor het maken van een afspraak.
Wij helpen u graag weer in beweging!                      

www.fysio-aktief.nl

‘Altijd in Beweging’

FYSIO-AKTIEF ZEGVELD 

* WOERDEN MCI 
*  WOERDEN CENTRUM 

*  KAMERIK

siothera
- oncologie (kanker).
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J. de Kat - Begrafenisverzorging

       Jan de Kat

   Boterbloem 26
  2851 ZD Haastrecht
 jdekat@hotmail.com
www.jdekatbegrafenisverzorging.nl

06 204 21 24706 204 21 247

Dag en nacht bereikbaar

www.boltonbouw.nl Postbus 161 • 3440 AD Woerden
info@boltonbouw.nl Zegveldse Uitweg 1 • 3443 JE Woerden

Tel. 0348-692600 • Fax 0348-692610

Hoofdweg 25 - 3474 JA Zegveld
06-10 80 82 25 - info@uwzegveldsetuinman.nl

www.uwzegveldsetuinman.nl

Tuinaanleg 

Tuinonderhoud 

Boomverzorging 

Sierbestrating 

en nog veel meer 
grote en kleine 
klussen in de tuin
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Van alles dobbert en 

drijft aan de Rondweg
Bij Gerda op bezoek raak ik onder de indruk 
van alle beesten die op hun terrein een thuis 
gevonden hebben. Allerlei soorten eenden en 
andere drijfsijzen kwaken, snateren, drijven 
en kwetteren door elkaar. De een nog mooier, 
groter of kleurrijker dan de ander. Een trotse 
pauw, in al zijn pracht (de veren groeien ieder 
jaar weer terug nadat ze in de herfst uitvallen) 
stapt samen met de twee vrouwtjes pauwen 
statig en voornaam rond. Badr, de indrukwek-
kende hond, loopt met ons mee, en hoopt 
vooral dat zijn maatje Guus - de hond van de 
buren waar ik eerder een stukje aan wijdde- 
zal verschijnen zodat ze weer vreugdevol 
naar elkaar kunnen blaffen. Allerlei poezen 
komen we tegen als Gerda mij een rondleiding 
geeft: langs het hangbuikzwijn, de koeien, een 
slapende chihuahua en nog veel meer. Ik kom 
ogen tekort. In alle vrede gaat ieder zijn eigen 

gangetje en zingt 
zijn eigen lied. De 
grote pauwen houden 
ervan om in de boom te 
slapen. Deze vogels zijn 
zoveel mogelijk vrij in hun 
bewegen en doen en laten, dus lopen ook wel 
eens bij de buren over het erf! Voor alle dieren 
geldt: ze krijgen hun eten, hun slaapplek, en 
een heleboel gezelschap. In het weitje voor 
het huis lopen twee alpaca’s- een witte en een 
bruine. Mooie dieren in het polderlandschap! 
Gerda en Michael hebben het er druk mee, 
maar ze vinden het heerlijk om voor al die die-
ren te zorgen. Als de wind goed staat, kun je 
exotisch gekwaak ook in het dorp horen, maar 
in ieder geval als je een rondje Rondweg doet, 
kijk naar de mooie eendjes die vlak bij de weg 
zwemmen, en geniet van deze beestenboel!

Polsstokverspring-

seizoen 2025 staat 
voor de deur!
(Een ingekomen bericht)

De springers van Polsstokclub Zegveld staan 
te trappelen om dit seizoen hun kunsten 
weer te vertonen. In april zijn de trainingen 
gestart voor de springers op de grote schans 
en de jeugdschans. Vele springers hebben in 
de winter doorgetraind en zijn er op gebrand 
om er vanaf het begin van het seizoen te staan. 
Zeker de jeugdspringers hebben een doel dit 
jaar: deelname aan het Nederlands Kampioen-
schap Jeugd, dat op de thuisschans in Zegveld 
gehouden zal worden op zaterdag 23 augustus 
a.s.. Start van de wedstrijd is 13.00 uur. Zet het 
alvast in uw agenda! 
Maar er zijn nog meer wedstrijden in Zeg-
veld waar u lokale of landelijke helden kunt 
aanmoedigen. Kijk vooral eens op de website 
www.polsstokclubzegveld.nl/wedstrijden en 
kom langs. Wil je nou zelf ook eens een po-
ging wagen om te polsstokverspringen? Kom 
dan eens kijken bij de training. Maandagavond 
vanaf 19.15 uur voor de 12-plussers, donder-
dagavond vanaf 18.00 uur voor de jeugd tot 
12 jaar. 
Er zijn ook mogelijkheden om de sport te 
leren kennen door middel van een clinic, leuk 
voor uw bedrijfsuitje, vrijgezellenfeest of een 
kinderverjaardag! Geïnteresseerd in de mo-
gelijkheden? Neem contact op met een van de 
bestuursleden voor de mogelijkheden.

Elwi Electra stopt
(een ingekomen bericht)

Na ruim 28 jaar werkzaam te zijn geweest 
onder mijn bedrijfsnaam ELWI Electra, 
stop ik mijn werkzaamheden als reparateur 
en elektrotechnisch installateur. In deze 
periode heb ik met plezier reparaties uit-
gevoerd aan huishoudelijke apparaten zoals 
wasmachines, wasdrogers en vaatwasauto-
maten. Daarnaast voerde ik ook diverse elek-
trotechnische werkzaamheden uit. Dat kon 
variëren van het aanleggen van extra stop-
contacten, het aansluiten van verlichting tot 

het aanleggen van complete installaties. 

Per 1 mei a.s. ga ik werken bij Kromwijk 
Elektro in Woerden. lk treed hier in dienst 
in de functie van Contract Beheerder Elek-

trotechniek. 

Het was mij een genoegen om u vaak, her-
haaldelijk, van dienst te zijn geweest in Zeg-
veld, Meije en omstreken. lk dank u hartelijk 
voor het vertrouwen in ELWI Electra dat ik 

mocht ondervinden in deze periode.

Met vriendelijke groet, 
ELWI Electra Theo Voorend
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Op zaterdag 22 maart jl. organiseerden Dick 
en Rianne Verburg vanuit de hervormde ge-
meente een Walking Dinner. Het doel van het 
Walking Dinner is om verrassende ontmoe-
tingen tot stand te brengen, gecombineerd met 
lekker eten. En ook dit keer waren zij daar zeer 
goed in geslaagd. In totaal hadden 15 stellen 
zich opgegeven. Zowel het voor-, hoofd- als 
nagerecht werd op een ander adres gegeten 
met weer andere stellen erbij. Per gerecht 
zaten drie stellen aan tafel, dus zes personen. 
Een leuke manier om elkaar ook eens op een 
andere manier te spreken. De bijdrage om deel 
te nemen was € 15,00 per stel. Dit bedrag was 
volledig bestemd voor het werk van ZOA.

Ruim 50 jaar geleden werd de stichting Zuid-
oost-Azie (ZOA) opgericht en is uitgegroeid 
tot een internationale noodhulporganisatie die 
actief is in crisisgebieden over de hele wereld – 
zeker niet meer alleen in Zuidoost-Azië. Over 
hun werk schrijven zij: ‘Mensen in onstabiele 

Walking Dinner
gebieden met veel conflicten hebben twee keer 
zo vaak honger als mensen in andere ontwik-
kelingslanden. Door klimaatverandering en 
doordat steeds meer mensen hun huis ge-
dwongen moeten verlaten, hebben ze het nog 
moeilijker om genoeg eten te vinden en om 
te leven. In deze situatie biedt ZOA voedsel-
hulp en waar mogelijk helpen mensen bij het 
opnieuw opbouwen van hun bestaan, zodat 
ze zelf weer in hun levensonderhoud kunnen 
voorzien.’ Voor dit goede doel werd € 275,00 
bijeen gebracht.

Ook nu waren de reacties van dit Walking 
Dinner zeer enthousiast met gezellige ont-
moetingen, mooi gedekte tafels, lekker eten en 
zeker voor herhaling vatbaar.
Wat dat laatste betreft, op 25 oktober a.s. 
wordt er weer een Walking Dinner gehouden. 
Noteer deze datum vast in uw agenda zodat u 
mee kunt doen met dit leuke initiatief.  



Tel. 06-53 20 95 66
vdknaapsloopwerken@gmail.com

• dakbedekking & onderhoud • lood- & zinkwerk • centrale verwarming

Tel.: 0348-407690  Fax: 0348-407190
www.disseldorpinstallaties.nl

De Berichtgever
Leen Kruijt, Cees Verburg, Arjan Vermeij, Peter Vermeij, 

Sayfield, VoedingOnline, Fam. Uittenbogaard en alle mensen 
die hun statiegeld aan ons hebben gedoneerd! 

Mede dankzij u kan De Berichtgever blijven bestaan!

bedankt haar sponsoren:

Hoofdweg 27 | 3474 JA Zegveld| 0348-691233 | info@autobedrijf-andeweg.nl

Bij Autobedrijf Andeweg kunt u 
terecht voor......    eigenlijk alles!

Openingstijden:
maandag - vrijdag 8.00 -17.30
zaterdag 9-00 - 12.30
Op afspraak zijn afwijkende tijden 
mogelijk, ook ‘s avonds

JUBILEUM
40
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Op vele manieren is er na het overlijden van 
onze lieve moeder, oma en overgrootmoeder

Harmina Jacoba Oskam-Markus

met ons meegeleefd. Dat voelt heel goed.
Hartelijk dank daarvoor.

Familie Oskam

Zegveld, april 2025

Hout stoken: 

Warmte of overlast? 
Denk aan je buren!
Een knisperend haardvuur is gezellig, maar 
wist je dat houtrook schadelijk kan zijn voor 
de gezondheid? Vooral mensen met longpro-
blemen, ouderen en kinderen hebben last van 
de fijnstof en schadelijke stoffen die vrijkomen 
bij het stoken.

Wil je toch genieten van een haard of kachel? 
Kijk dan op Stookwijzer.nl om te zien of het 
verantwoord is om te stoken. Kies voor droog 
hout, zorg voor voldoende luchttoevoer en 
vermijd rookoverlast.

Samen houden we de lucht schoon en zorgen 
we voor een gezonde leefomgeving. Denk aan 
je buren – én aan jezelf!

Burgerlijke stand

Agenda
Zegveld Zorgt: Iedere dinsdagmorgen 
van 10.00 - 12.00 uur koffieochtend in De 
Pionier, Clausstraat 22-C. Indien er vervoer 
nodig is dan graag tevoren aanmelden bij Els 
Pluimakers, telefoon 06–41093507.

Zegveld Beweegt: Iedere woensdagmorgen 
om 10.00 uur wandelen, verzamelen in  
De Pionier, Clausstraat 22-C. 
Er lopen vrijwilligers mee. Voor informatie 
kunt u Marja Meijers bellen, telefoon 691470.

 26 apr:  Koningsdag
 4 mei:  Dodenherdenking
 5 mei:  Bevrijdingsdag
  5 mei:  Dorpsontbijt Christelijke Oranje-
  vereniging Zegveld
 9 mei:  Ouder en kindcafé, Bibliotheek
 10 mei:  Toneelavond Christelijke Oranje-
  vereniging Zegveld
 19 mei:  Algemene Ledenvergadering Onder-
  ling Verzekerd. Aanvang 19.30 uur,
  Kloosterhoeve Harmelen
  Aanmelden kan vanaf 28 april via 
  www.onderlingverzekerd.nl/alv.
 23 mei:  Ouder en kindcafé, Molenweg 39
 4 jun:  Zegvelds diner
 6 jun:  Ouder en kindcafé, Bibliotheek
 14 jun:  Familiemarkt 
 20 jun:  Ouder en kindcafé, Molenweg 39
 21 jun: Stratenvoetbal Siveo
 24 jun: Vergadering Dorpsplatform Zegveld
 4 jul:  Ouder en kindcafé, Bibliotheek
 5 jul: Zegveld Zomert
  12 jul:  Prutrace Christelijke Oranje-
  vereniging Zegveld
 18 jul:  Bingo 2.0 aan de Rondweg 17 t.b.v. 
  Goede Doelen Dag
23 aug:  Nederlands Kampioenschap Pols-
  stokspringen jeugd 
25 aug:  Meijeloop
 27 sep:  Najaarsbeurs kinderkleding en speel- 
  goed
   4 okt:  Goede Doelen Dag
 25 okt:  Walking Dinner

De Berichtgever in 2025 
De Berichtgever hoopt in 2025 te verschijnen 
op 22 mei, 26 juni, 18 september, 23 oktober, 
20 november en 18 december.

Kopij voor het volgende 
nummer dient uiterlijk  
donderdag 8 mei  
bij ons binnen te zijn.

Voor het laatste Zegveldse 

nieuws, kijk even op de 

Facebooksite van 

De Berichtgever en op 

www.zegveld.net

Geboren:

28 maart 2025
Marie Josephine (Marie), dochter van
Marcel & Donna de Bruin-Beukeboom
Molenweg 49, 3474 KX  Zegveld

5 april 2025
Seth, zoon van
Matthijs & Rianne Bultman-Kastelein
Eertbornweg 18, 8084 EN  ‘t Harde 

11 april 2025
Ido, zoon van
Vincent & Petra Dekker-Kool
Otterbeek 79, 8064 JK Zwartsluis 

12 april 2025
Sietse Thijs (Sietse), zoon van
Matthijs & Judith Oosterom-Ton
Rietveld 84A, 3443 XD Woerden 

Huwelijk:

14 maart 2025
Cor Burggraaf & Ciska Klooster
Graaf Albrechtstraat 14, 2415 AW Nieuwer-
brug aan den Rijn

40 jaar getrouwd:

26 april 2025
Leen & Willy de Vink-Breedijk
Hoofdweg 98, 3474 JH  Zegveld

50 jaar getrouwd:

2 mei 2025
Bas & Marry Oudshoorn-van der Wind
Meije 207, 3474 MB  Zegveld

55 jaar getrouwd:

1 mei 2025
Jos & Marry Didden-van der Maat
Broeksloot 55, 3474 HS  Zegveld

Overleden:

7 maart 2025 
Neeltje Rida (Nelie) de Voogel-van Amerongen
in de leeftijd van 90 jaar
Laatst gewoond hebbende: Zorgcentrum 
Careyn Weddesteyn, Woerden
Correspondentieadres: Elfrieda Vermeij-de 
Voogel, Elzenlaan 17, 3474 KN  Zegveld

11 maart 2025
Cornelis Jasper Maria (Kees) Koot
in de leeftijd van 87 jaar
Hazekade 8, 2411 PP  Bodegraven

26 maart 2025
Nicolaas Arie (Klaas) Blok
in de leeftijd van 91 jaar
Nieuwstraat 10, 3474 JM  Zegveld

10 april 2025
Rosina Maria Jacoba (Sini) van der Knaap-
Groenendaal
in de leeftijd van 78 jaar
Boschsloot 42, 3474 HK  Zegveld 

Toneelavond Christelijke 
Oranjevereniging 
(Een ingekomen bericht)

Op 10 mei a.s. is er de toneelavond van de 
Christelijke Oranjevereniging in Gasterij De 
Milandhof. Opgevoerd wordt het toneelstuk 
‘Gedraai op Hawaï’. Het is een klucht in 2 
bedrijven geschreven door Marianne van de 
Geer. Het belooft een toneelavond te worden 
met heel veel humor. 

Korte inhoud van het toneelstuk:
‘Barbara Nut wil trouwen met Ken Niks en 
niet zozeer vanuit liefde maar omdat Barbara 
uit is op zijn geld. De zus van Barbara, Birgit, 
zou aanvankelijk de bruiloft gaan organiseren. 
Maar als zij erachter komt wat de intenties zijn 
van haar zus, wil Birgit eigenlijk de bruiloft 
niet meer regelen. Niet alleen Barbara heeft 
een geheim, ook haar vader Don Nut heeft 
er eentje: zijn secretaresse Connie Coomen 
is soms net iets meer als dit alleen. Dus als 
zij ineens op komt dagen op de plek waar de 
bruiloft plaats gaat vinden, is Don hier op z’n 
zachtst gezegd niet erg blij mee. Zijn vrouw 
Gea is hier natuurlijk ook! Dit zijn slechts 
enkele voorbeelden van het gedraai op Hawaï. 
En reken maar dat er wat ‘afgedraaid’ wordt in 
dit stuk!’

Tijdens de pauze is er een verloting met mooie 
prijzen, o.a. beschikbaar gesteld door onze 
Zegveldse midden-
stand. Verder is er een 
aparte verloting om 
een prachtige fiets, dit 
jaar beschikbaar ge-
steld door Bike Center 
Woerden.

De toneelavond begint 
om 20.00 uur. De zaal 
is om 19.30 uur open. 



Brasserie De Halve Maan
Hazekade 20, 2411PP Bodegraven, 06 14 44 55 11

www.brasseriedehalvemaan.nl

Het terrassen seizoen is weer begonnen! Het terrassen seizoen is weer begonnen! 

Geniet bij ons van heerlijke gerechten en 
gezelligheid. Met elke week specials

buiten de kaart om. 

Eerste en tweede Paasdag zijn wij geopend 
voor een leuke lunch of diner. 

Probeer ons shared dining concept, om van alles 
te proeven of kies wat lekkers van de kaart! 

Tot snel!
Team Brasserie de Halve Maan

www.onderlingverzekerd.nl
klant@onderlingverzekerd.nl 

Tel. 030 677 16 96

Komt u ook naar de Algemene Ledenvergadering op 
maandag 19 mei 2025 om 19.30 uur in de Kloosterhoeve 
in Harmelen? U bent vanaf 19.00 uur welkom!
U kunt zich opgeven via www.onderlingverzekerd.nl/alv

Presentatie
Mag het een 
onsje meer zijn?
door Annelies van den Ende

Oproep voor onze
   leden/verzekerden


